
PROTOKOŁU NR XIII/2025 
Z SESJI RADY POWIATU MIELECKIEGO 

w dniu 24 marca 2025 roku

Sesja Rady Powiatu odbyła się w Sali Obrad Starostwa Powiatowego w Mielcu przy 
ul. Wyspiańskiego 6, 39-300 Mielec.

W posiedzeniu Rady Powiatu Mieleckiego, której przewodniczył Pan Marek Paprocki - 
Przewodniczący Rady, udział wzięli Radni Rady Powiatu Mieleckiego oraz zaproszeni 
i obecni goście wg list stanowiących załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu.

Przewodniczący Rady przed rozpoczęciem obrad poinformował, że zgodnie z art. 15 
ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym obrady Rady Powiatu Mieleckiego są 
transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
Podczas sesji odbywa się także fotografowanie, filmowanie i rejestracja audio osób 
biorących w niej udział. Biorąc udział w sesji Rady Powiatu, uczestnik wyraża zgodę 
na przetwarzanie jego wizerunku i rozpowszechnianie tego wizerunku na stronie: 
Powiatu Mieleckiego oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.

Obrady XIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego w VII kadencji (2024-2029) otworzył 
o godz. 9.00 i prowadził Pan Marek Paprocki - Przewodniczący Rady, wygłaszając 
formułę: „Otwieram obrady XIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego”.

Przewodniczący Rady przywitał Państwa Radnych, Starostę, Zarząd Powiatu, Panią 
Sekretarz, panią Skarbnik, media oraz wszystkich obecnych na dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach uczestniczy aktualnie 24 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 25 radnych stanowi kworum niezbędne 
do prowadzenia obrad Rady Powiatu Mieleckiego i umożliwia podejmowanie 
prawomocnych decyzji. Porządek obrad dzisiejszej XIII sesji Rady Powiatu 
Mieleckiego Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o miejscu i terminie 
sesji oraz z projektami uchwał i pozostałymi materiałami. Zgodnie z § 25 ust. 2 Statutu 
Powiatu Mieleckiego zawiadomienie o sesji zwyczajnej zostało Państwu radnym 
przesłane drogą elektroniczną na spersonalizowaną elektroniczną skrzynkę pocztową 
radnego w domenie należącej do starostwa. Dokumenty przesłane drogą 
elektroniczną uznaje się za dostarczone z dniem, w którym wprowadzono je do środka 
komunikacji elektronicznej. Stwierdzam więc, że wszyscy radni zostali skutecznie 
powiadomieni o dzisiejszej sesji. Zawiadomienie o sesji stanowi załącznik Nr 3 do 
protokołu. Poinformował, iż Rada może wprowadzić zmiany do porządku obrad 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady, w przypadku naszej Rady 
jest to 13 radnych. Z wnioskiem, o uzupełnienie lub zmianę porządku obrad zgodnie z 
§ 29 ust. 5 pkt 2 Statutu może wystąpić: Radny, Komisja, Komisja Rewizyjna, Klub 
radnych, Starosta lub Zarząd Powiatu. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa radnych 
chciałby zabrać głos w sprawie przesłanego zawiadomienia o dzisiejszej sesji wraz z 
przesłanym porządkiem obrad oraz materiałami sesyjnymi.

Nikt nie zabierał głosu.

Porządek obrad XIII sesji Rady Powiatu Mieleckiego został przez radnych Rady 
Powiatu Mieleckiego przyjęty 24 głosami „za”, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, 
nikt z radnych nie „wstrzymał się” od głosu, (protokół z głosowania stanowi załącznik 
Nr 4 do niniejszego protokołu) i przedstawia się następująco:
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1. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Powiatu.
2. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 

Zarządu Powiatu między sesjami.
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/86/2025 Rady Powiatu 

Mieleckiego z dnia 14 lutego 2025 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Powiatu Mieleckiego na 2025 rok.

4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie Mieleckim 
w 2025 roku, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

5. Podjęcie uchwały w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla 
rodziny zastępczej zawodowej i prowadzącego rodzinny dom dziecka.

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Mielcu za 2024 rok wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 
rok 2025.

7. Roczna Ocena Działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Mielcu przy ul. 
Kocjana 15, za rok 2024 prowadzonego przez Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Mielcu.

8. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej w Powiecie 
Mieleckim na lata 2023-2028" za 2024 rok.

9. Sprawozdanie organizatora rodzinnej pieczy zastępczej - Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu z efektów pracy za rok 2024.

10. Informacja o realizacji Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 
Lokalnego Rynku Pracy Powiatu Mieleckiego na lata 2023-2030. 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu za 2024 rok.

11. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Mielecki.

12. Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 
działania Komendy Powiatowej Policji w Mielcu w roku 2024.

13. Sprawozdanie z realizacji zadań przez Komendę Powiatową Państwowej 
Straży Pożarnej w Mielcu za rok 2024.

14. Sprawozdanie o stanie sanitarno - higienicznym powiatu mieleckiego za 2024 
rok.

15. Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na obszarze 
powiatu mieleckiego w 2024 roku.

16. Sprawozdanie Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mielcu za 
2024 r.

17. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Starosty 
Powiatu Mieleckiego za 2024 rok.

18. Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Ad. 1

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji Rady Powiatu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - zabierając głos w sprawie przyjęcia 
protokołów z poprzednich sesji Rady Powiatu Mieleckiego powiedział, że Radni mieli 
możliwość zapoznać się z protokołami z XI i XII sesji Rady Powiatu Mieleckiego, które 
odzwierciedlają ich przebieg. Protokoły zostały także wyłożone do wglądu publicznego 
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w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, jak i przesłane Państwu Radnym. Informuję, że do 
chwili rozpoczęcia sesji nie wniesiono uwag do zapisów protokołów 
z XI i XII sesji Rady Powiatu Mieleckiego. Następnie zwrócił się do radnych 
z zapytaniem, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie zapisów protokołów 
z sesji Rady Powiatu Mieleckiego?

Nikt z radnych nie zgłaszał uwag ani zastrzeżeń.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr XI/2025 uczestniczyło 24 radnych. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, nikt 
z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 5 
do protokołu.

Zatem Protokół Nr XI/2025 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 27 stycznia 2025 
r. został przez radnych przyjęty 24 głosami „za”.

W głosowaniu nad przyjęciem protokołu Nr XII/2025 uczestniczyło 24 radnych. Za 
przyjęciem protokołu głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował „przeciw”, nikt 
z radnych nie wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania stanowi załącznik Nr 6 
do protokołu.

Zatem Protokół Nr XI1/2025 z sesji Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 14 lutego 2025 r. 
został przez radnych przyjęty 24 głosami „za”.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 1 przeszedł do realizacji do punktu 2 porządku 
obrad.

Ad 2.

Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poinformował, że Państwo radni otrzymali 
„Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz z działalności 
Zarządu Powiatu między sesjami” na spersonalizowane skrzynki elektroniczne. Dla 
informacji mieszkańców dodał, że treść sprawozdania została opublikowana w 
protokole z dzisiejszej sesji. Sprawozdanie Starosty, stanowi załącznik Nr 6 do 
protokołu i przedstawia się następująco: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 
Szanowni Państwo!
w okresie sprawozdawczym od 27 stycznia 2025r. do 24 marca 2025r. Zarząd Powiatu 
obradował na 6 posiedzeniach, podczas których rozpatrywał, między innymi sprawy 
związane z wykonywaniem zadań wynikających ź bieżącej działalności Zarządu 
Powiatu, powiatowych jednostek organizacyjnych i Starostwa Powiatowego w Mielcu. 
Podczas posiedzeń Zarząd podejmował uchwały własne, w tym uchwały przyjmujące 
projekty uchwał Rady Powiatu. Przedmiotem posiedzeń Zarządu były kwestie 
związane z wykonywaniem zadań nałożonych na powiat oraz wynikających z bieżącej 
działalności Zarządu Powiatu i Starostwa. Tematyka posiedzeń Zarządu Powiatu 
Mieleckiego przedstawiała się następująco:
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a) w zakresie edukacji publicznej:
> Ustaliliśmy plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 
Powiat Mielecki na rok 2025 obejmujący środki w kwocie 537 427,00 zł, który 
przestawia się w następujący sposób:

Lp. Nazwa szkoły Środki na doskonalenie 
zawodowe nauczycieli 
w pełnych zł

1. I Liceum Ogólnokształcące w Mielcu 30 000,00 zł
2. II Liceum Ogólnokształcące w Mielcu 40 000,00 zł
3. Zespół Szkół Technicznych w Mielcu 125 000,00 zł
4. Zespół Szkół Budowlanych w Mielcu 50 000,00 zł
5. Zespół Szkół Ekonomicznych w Mielcu 25 000,00 zł
6. Zespół Szkół im. prof. J Groszkowskiego w 

Mielcu
80 000,00 zł

7. Poradnia Psychologiczno- Pedagogiczna w 
Mielcu

62 000,00 zł

8. Powiatowy Zespół Placówek Szkolno-
Wychowawczych w Mielcu

32 000,00 zł

9. Centrum Kształcenia Praktycznego i
Doskonalenia Nauczy cieli w Mielcu

28 000,00 zł

Razem szkoły i placówki 472 000,00 zł
10 Kształtowanie polityki oświatowej organu 

prowadzącego i szkolenia nauczycieli 
zajmujących stanowiska kierownicze

50 427,00 zł

11 Środki na dofinasowanie sieci współpracy i 
samokształcenia dla nauczycieli

15 000,00 zł

Ogółem doskonalenie 537 427,00 zł

> Przyjęliśmy Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 
początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Mielecki, które zostało przekazane Regionalnej 
Izbie Obrachunkowej w Rzeszowie, Radzie Powiatu Mieleckiego, Dyrektorom 
szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Mielecki oraz związkom 
zawodowym zrzeszającym nauczycieli.

> Udzieliliśmy pełnomocnictwa Panu Januszowi Kotarbie Dyrektorowi Zespołu 
Szkół im. prof. J. Groszkowskiego w Mielcu do samodzielnego 
reprezentowania Powiatu Mieleckiego we wszelkich relacjach z Fundacją 
Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie dotyczących uczestnictwa Zespołu 
Szkół im. prof. J. Groszkowskiego w Mielcu w programie Erasmus+ (KA122- 
SCH Edukacja Szkolna: Obserwacja Pracy -Job Shedowing dla nauczycieli).

> Udzieliliśmy pełnomocnictwa Panu Januszowi Kotarbie Dyrektorowi Zespołu 
Szkół im. prof. J. Groszkowskiego w Mielcu do samodzielnego 
reprezentowania Powiatu Mieleckiego we wszelkich relacjach z Fundacją 
Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie dotyczących uczestnictwa Zespołu 
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Szkół im. prof. J. Groszkowskiego w Mielcu w programie Erasmus+ (KA122- 
VET Kształcenie i Szkolenia zawodowe).

> Udzieliliśmy pełnomocnictwa Panu Zbigniewowi Rzeźnikowi Dyrektorowi II 
Liceum Ogólnokształcącego im. M. Kopernika w Mielcu do samodzielnego 
reprezentowania Powiatu Mieleckiego we wszelkich relacjach z Fundacją 
Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie dotyczących uczestnictwa II Liceum 
Ogólnokształcącego im. M. Kopernika w Mielcu w programie Erasmus+.

> Udzieliliśmy pełnomocnictwa Pani Marcie Mysonie - Dyrektorowi Zespołu 
Szkół Ekonomicznych im. bł ks. Romana Sitki w Mielcu do samodzielnego 
reprezentowania Powiatu Mieleckiego we wszelkich relacjach z Fundacją 
Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie dotyczących uczestnictwa Zespołu 
Szkół Ekonomicznych im. bł. ks. Romana Sitki w Mielcu w programie 
Erasmus+.

> Ustaliliśmy wysokości dodatku funkcyjnego oraz dodatku motywacyjnego dla 
dyrektorów szkół i placówek oświatowo - wychowawczych.

> Rozpoczęliśmy procedurę konkursową mającej na celu wyłonienie kandydata 
na stanowiska dyrektora Specjalistycznej Poradni Psychologiczno 
Pedagogicznej w Mielcu.

> Powołaliśmy komisję konkursową mającą na celu wyłonienie kandydata na 
stanowisko dyrektora Specjalistycznej Poradni Psychologiczno 
Pedagogicznej w Mielcu.

b ) w zakresie współpracy z organizacjami pozarządowymi o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie:

> Ogłosiliśmy I otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych o 
charakterze pożytku publicznego w 2025 roku.

> Powołaliśmy komisje konkursowe w celu opiniowania ofert złożonych w I 
otwartym konkursie ofert na realizację zadań publicznych o charakterze pożytku 
publicznego 
w 2025 roku.

> Przyznaliśmy dotacje z budżetu Powiatu Mieleckiego organizacjom 
pozarządowym na realizację zadań publicznych o charakterze pożytku 
publicznego w zakresie:

- nauki, edukacji, oświaty i wychowania, kultury, sztuki, ochrony dóbr 
kultury
i tradycji - na łączną kwotę 52 650 zł

- upowszechniania kultury fizycznej, krajoznawstwa oraz wypoczynku 
dzieci
i młodzieży - na łączną kwotę 23 040 zł

- ochrony i promocji zdrowia, ratownictwa i ochrony ludności oraz 
obronności państwa, działań na rzecz osób niepełnosprawnych i osób 
starszych - na łączną kwotę 24 000 zł.

Dokonaliśmy powierzenia zadania z zakresu organizacji powiatowych zawodów 
sportowych młodzieży szkolnej pn. Igrzyska Dzieci, Igrzyska Młodzieży Szkolnej i 
Licealiada (zgodnie z kalendarzem imprez oraz zapewnienie dojazdów młodzieży ze 
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szkół prowadzonych przez Powiat Mielecki na zawody rejonowe i wojewódzkie) na 
łączną kwotę 40 000 zł.

> Zarząd Powiatu Mieleckiego przyjął oraz przedłożył pod obrady Rady Powiatu 
Mieleckiego:

- Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Mielcu za rok 2024 wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy 
społecznej na rok 2025.

- Roczną ocenę działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Mielcu przy 
ul. Kocjana 15 za rok 2024 prowadzonego przez Miejski Ośrodek 
Pomocy Społecznej w Mielcu.

- Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej 
w Powiecie Mieleckim na lata 2023 -2028” za rok 2024.

- Sprawozdanie organizatora rodzinnej pieczy zastępczej - Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu z efektów pracy za rok 2024.

c) w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych i pieczy zastępczej:
> Przystąpiliśmy do realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa” dla Jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025.
> Ustaliliśmy harmonogram kontroli rodzin zastępczych na rok 2025, który

przedstawia się następująco:
Przewidywany 
termin 
kontroli

Jednostka kontrolowana Rodzaj 
kontroli

Okres objęty 
kontrolą

I kwartał rodzina zastępcza
niezawodowa z Mielca

kompleksowa od 2016r. do dnia 
kontroli

rodzina zastępcza
niezawodowa z Piątkowca

od 2018r. do dnia 
kontroli

rodzina zastępcza
niezawodowa z Jaślan

od 2016r. do dnia 
kontroli

II kwartał rodzina zastępcza
niezawodowa z Mielca, 
rodzina zastępcza
niezawodowa z Malinia, 
rodzina zastępcza
niezawodowa z Padwi Nar., 
rodzina zastępcza
niezawodowa z Pławo

kompleksowa od 2016r. do dnia 
kontroli

III kwartał rodzinny dom dziecka w 
Chorzelowie

kompleksowa od 201 6r.do dnia 
kontroli
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rodzina 
zawodowa 
z Rożniat

zastępcza od 2017r. do dnia 
kontroli

rodzina 
zawodowa 
z Mielca

zastępcza

IV kwartał trzy rodzina 
spokrewnione 
rodzina 
spokrewniona 
z Dulczy Małej

zastępcze 
z Mielca 
zastępcza

kompleksowa od 2016r. do dnia 
kontroli

Razem 14 kontrolowanych rodzin

> Przystąpiliśmy do realizacji programu celowego Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pn. „Program wyrównywania różnic 
między regionami III” w zakresie:

1) projektu opracowanego przez Gminę Miejską Mielec pn. „Likwidacja barier 
transportowych związanych z dowozem uczestników WTZ na zajęcia 
rehabilitacyjne” - jako realizator,

2) projektu opracowanego przez Gminę Tuszów Narodowy pn. „Zakup 
fabrycznie nowego samochodu typu „Mikrobus”, 9-cio osobowego, 
przystosowanego do przewozu osób z niepełnosprawnościami” - jako 
realizator,

3) projektu opracowanego przez Gminę Radomyśl Wielki pn. „Dostosowanie 
parteru budynku Urzędu Miejskiego w Radomyślu Wielkim do potrzeb osób 
niepełnosprawnych poprzez wykonanie podnośnika oraz przystosowanie 
pomieszczeń sanitariatu dla osób niepełnosprawnych” - jako realizator.

> Przyjęliśmy zasady dotyczące wyboru, dofinansowania i rozliczania wniosków 
o dofinansowanie w ramach programu „Aktywny samorząd”.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w 
sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodziny zastępczej 
zawodowej i prowadzącego rodzinny dom dziecka.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w 
sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
niepełnosprawnych w Powiecie Mieleckim w 2025 roku, na które przeznacza 
się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych.

d) w zakresie infrastruktury drogowej:
> Wyraziliśmy zgodę na podjęcie działań zmierzających do nabycia na rzecz 

Powiatu Mieleckiego działki nr 950/2 o pow. 0,0004 ha, nr 536/2 o pow. 0,0015 
oraz działki nr 491/2 o pow. 0,0090, położonych w obrębie Zarównie, gm. 
Padew Narodowa, zajętych pod poszerzenie pasa drogowego drogi 
powiatowej nr 1 134R relacji Padew Narodowa - Zarównie - Piechoty - Babule.

> W przygotowaniu zadania:
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• Sprzątanie jezdni dróg powiatowych na terenie powiatu mieleckiego w 
latach 2025 + 2026 - zad. nr 1 i zad. nr 2 - otwarcie ofert 18.03.2025r.

• Przebudowa drogi powiatowej Nr 1 168R Przecław - Rydzów od km 0+660 
do km 1+250 - ul. Wenecka w m. Przecław - otwarcie ofert 19.03.2025r.

• Modernizacja drogi powiatowej Nr 1 169R na odcinku 2 130 mb w m. 
Dąbrówka Wisłocka - składanie ofert do 26.03.2025r.

• Wykonanie remontów nawierzchni bitumicznych dróg powiatowych, tj. 
emulsją asfaltową i grysami, na terenie powiatu mieleckiego w 2025 roku; - 
składanie ofert do 02.04.2025r.

> Zadania w trakcie lub wykonane (podpisane umowy):
• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1 190R w km 0+000 + 2+300 w m. Wola Mielecka, Piątkowiec - 
umowa z dnia 18.03.2025r.

• „Wykonanie dokumentacji technicznej przebudowy drogi powiatowej nr 1 184R 
relacji Przecław - Podole w miejscowości Podole” - umowa z dnia 05.03.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 165 R w km 1+140 - 2+720 w m. Zgórsko; - umowa z dnia 
22.01.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 189R relacji Rzędzianowice - Wola Mielecka w km 0+000 + 
4+347 oraz drogi powiatowej nr 1 190R w km 2+430 + 3+063 wraz z 
przebudową skrzyżowania; -umowa z dnia 21.01.2025r

• Wykonywanie doraźnych robót związanych z poprawą odwodnienia dróg 
powiatowych na terenie powiatu mieleckiego w 2025 roku - umowa z dnia 
18.02.2025r.

• Wykonanie mechanicznego ścinania zawyżonych poboczy na drogach 
powiatowych na terenie powiatu mieleckiego z odwozem ziemi własnym 
transportem w 2025 r. - umowa z dnia 25.02.2025r.

• Wykonanie remontów nawierzchni tłuczniowo-żwirowych dróg powiatowych na 
terenie powiatu mieleckiego w 2025 roku - umowa z dnia 18.02.2025r.

• Dostawa na bazę Powiatowego Zarządu Dróg w Mielcu kruszywa na remont 
nawierzchni dróg na terenie Powiatu Mieleckiego w 2025 roku - umowa z dnia 
19.02.2025r.

• Świadczenie usług zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie powiatu 
mieleckiego w sezonie 2024/2025 - 3 zadania -umowy z dnia 14.10.2024r

• Usługi podnośnikiem hydraulicznym (zwyżką z podnośnikiem koszowym) wraz 
z pilarzem, podczas podcinania gałęzi drzew oraz wycinki na terenie powiatu 
mieleckiego w 2025 roku

• Świadczenie doraźnych usług ładowarką w 2025 roku związanych z robotami 
bieżącego utrzymania dróg powiatowych tj. załadunek materiału kamiennego i 
destruktu na placu składowym PZD Mielec.

• Obsługa, konserwacja oraz utrzymanie sygnalizacji świetlnych w ciągu dróg 
powiatowych w Mielcu, w 2025 r.
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• Usługi samochodem samowyładowczym (wywrotka - kiprujący na boki), na 
terenie powiatu mieleckiego w 2025 roku.

• Usługa związana ze zbieraniem, wywozem i utylizacją martwych zwierząt z 
pasa drogowego dróg powiatowych na terenie powiatu mieleckiego w 2025 
roku; - umowa z dn. 05.12.2024r.

> Przygotowanie dokumentacji projektowej dla budowy/przebudowy dróg pow. 
i mostów:

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 136R w km 1+420 - 3+775 w m. Kębłów” - składanie ofert do 
25.03.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 135R w km 0+000 - 0+470 ul. Łukasiewicza w m. Padew 
Narodowa” - składanie ofert do 24.03.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 175R w km 12+200 - 15+220 w m. Radomyśl Wielki i Ruda.” - 
składanie ofert do 21.03.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 174R w km 15+800 -17+750 ul. Dąbrowska w m. Dulcza Wielka 
- składanie ofert do 20.03.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 143R w km 2+160 - 3+700 w m. Kliszów - otwarcie ofert 
14.03.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.:Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1 169R w km 4+490 + 5+825 w m. Rydzów - otwarcie ofert 
03.03.2025r.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 169R w km 0+960 + 2+ 300 w m. Podleszany - w trakcie 
uzyskania pozwolenia wodnoprawnego.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 144R w km 0+000 + 2+ 882 w m. Brzyście i Babicha - złożono 
zgłoszenie robót budowlanych.

• Wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania pn.: Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1 134R w km 0+000 + 0+ 597 w m. Padew Narodowa - złożono 
zgłoszenie robót budowlanych

> Zadania wykonane :
• RFRD 2024: Przebudowa dr 1 183R w m. Łączki Brzeskie - zakończenie 

03.02.2025r.
• PROW- Przebudowa dróg powiatowych Nr 1 152R w m. Błonie i Przecław 

oraz
Nr 1 167R w m. Podborze i Zgórsko wraz z przebudową mostu na rzece 
Zgórskiej
w m. Podborze - otrzymano dofinansowanie - zakończenie 17.02.2025r.
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• Dokumentacja techniczna przebudowy mostu na potoku Jamnica w ciągu 
dr. pow. Nr 1 164R Wierzchowiny - Bór - Jamy, km 1+900 w m. 
Wierzchowiny.

e) w zakresie gospodarki nieruchomościami i mieniem powiatu:
> Wyraziliśmy zgodę na czasowe zajęcie nieruchomości oznaczonej jako działka 

nr 1657/13, położonej w Mielcu - obręb 2 Osiedle, stanowiącej własność 
Powiatu Mieleckiego, a znajdującej się w trwałym zarządzie II Liceum 
Ogólnokształcącego im. Mikołaja Kopernika w Mielcu, dla Miejskiego 
Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp.
z o.o. w Mielcu, celem przeprowadzenia inwestycji pod nazwą "Budowa 
przyłącza cieplnego do budynku hali sportowej II Liceum Ogólnokształcącego 
przy ul. Żeromskiego 28”.

> Wyraziliśmy zgodę na zawarcie umowy najmu części nieruchomości, 
stanowiącej własność Powiatu Mieleckiego, będącej przedmiotem trwałego 
zarządu ustanowionego na rzecz Domu Pomocy Społecznej w Mielcu, 
położonej w Mielcu przy ulicy Kard. Wyszyńskiego 16, oznaczonej w ewidencji 
gruntów jako zabudowana działka numer 2245 o powierzchni 1,8581 ha z Panią 
Małgorzatą Parys w celu prowadzenia gabinetu stomatologicznego.

> Wyraziliśmy zgodę na oddanie w najem lokali wraz z częściami wspólnymi, o 
łącznej powierzchni 136,02 m2, na I piętrze budynku stanowiącego własność 
Powiatu Mieleckiego, znajdującego się przy ul. Kilińskiego 29 w Przecławiu na 
rzecz Neuroclinic - Centrum Terapii i Rozwoju Agnieszka Scendo, na potrzeby 
utworzenia Poradni Psychoterapii dla dzieci i młodzieży.

> Wyraziliśmy zgodę na bezpłatne umieszczenie banneru informacyjnego na 
budynku Przychodni Zdrowia nr 4 przez najemcę CenterMed sp. z o.o. Na 
umieszczenie banneru informacyjnego przeznacza się powierzchnię na 
budynku o max. wymiarze 480 x 820 cm umiejscowioną przed windą osobową, 
do dnia 30 listopada 2025 r.

> Wyraziliśmy zgodę na oddanie w najem dwa lokale: nr. 2.6. (13,86 m2) i 2.7. 
(11,31 m2) o łącznej powierzchni 25,17 m2 na I piętrze budynku Przychodni 
Zdrowia nr 2, stanowiącego własność Powiatu Mieleckiego, znajdującego się 
przy ul. M.C. Skłodowskiej 10 w Mielcu, na rzecz Nordmedic Podkarpacie sp. z 
o.o., pod działalność medyczną w rodzaju: rehabilitacja lecznicza, w zakresie: 
rehabilitacja domowa, w celu utworzenia biura regionalnego.

> Nie wyraziliśmy zgody na wynajmowanie powierzchni użytkowej, będącej 
przedmiotem użyczenia na rzecz Szpitala Specjalistycznego w Mielcu w 
budynku Przychodni Zdrowia nr 4 oraz na zawarcie przez dyrektora Szpitala 
Specjalistycznego im. E. Biernackiego w Mielcu umowy najmu pod automat 
vendingowy.

> 31 stycznia 2025 r. złożono dwa wnioski o udzielenie dotacji z budżetu 
Województwa Podkarpackiego przeznaczonych na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków, dla projektów:

1. „Przebudowa dachu i prace restauratorskie przy budynku Zespołu Szkół 
im. prof. Groszkowskiego w Mielcu”.
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2. „Wykonanie odwodnienia w budynku bursy przy Zespole Szkół 
Ekonomicznych w Mielcu”

> Na realizację zadania „Wykonanie odwodnienia w budynku bursy przy Zespole 
Szkół Ekonomicznych w Mielcu” Podkarpacki Wojewódzki Konserwator 
Zabytków zarezerwował kwotę 40.000,00 zł na prace remontowo- 
konserwatorskie - umowa dotacji zostanie podpisana po wyborze wykonawcy 
robót.

> 7 marca 2025 r. - rozpoczęto realizację inwestycji - Poprawa bazy dydaktycznej 
oraz infrastruktury szkół zawodowych prowadzonych przez Powiat Mielecki 
(budynek warsztatów przy Zespole Szkół im. Prof. Groszkowskiego).

f) w zakresie zamówień publicznych prowadzonych przez Powiat Mielecki:
> Zamówienia publiczne poniżej 130 000 zł:

• Wykonanie prac geodezyjnych polegających na klasyfikacji użytków rolnych, 
leśnych i po rekultywacji.

• Wykonanie prac geodezyjnych polegających na klasyfikacji weryfikacji klasy 
bonitacyjnej.

• Wykonanie prac geodezyjnych polegających na aktualizacji bazy GESUT.
• Przygotowanie oraz poprowadzenie II Duathlonu Ziemi Mieleckiej.
• Wycena nieruchomości na potrzeby Powiatu Mieleckiego w 2025 roku.
• Wykonanie podziałów geodezyjnych oraz sporządzanie map do celów 

prawnych na potrzeby Powiatu Mieleckiego w 2025 r.
• Pomoc osoby posiadającej specjalistyczną wiedzę w zakresie przeprowadzenia 

kontroli rodzin zastępczych z terenu Powiatu Mieleckiego.
• Dostawa materiałów promocyjnych Powiatu Mieleckiego.
• Sukcesywna dostawa wody pitnej źródlanej do dystrybutorów na potrzeby 

Starostwa Powiatowego w Mielcu.
• Wykonanie dokumentacji projektowo kosztorysowej na wykonanie łazienek 

wraz
z szatniami w Zespole Szkół Ekonomicznych przy ul. Warszawskiej 1 w Mielcu 
na podstawie koncepcji projektowej.

• Przegląd układu i urządzeń klimatyzacji w budynkach Powiatu Mieleckiego.
• Nadzór inwestorski branży elektrycznej w ramach zadania „Poprawa 

dostępności
w zakresie dostosowania do potrzeb osób z niepełnosprawnościami i osób 
starszych budynków użyteczności publicznej należących do Powiatu 
Mieleckiego” - II LO
w Mielcu.

• Świadczenie usługi w postaci stwierdzenia zgonu i jego przyczyny oraz 
wystawienia karty zgonu osobom zmarłym na terenie Powiatu Mieleckiego.

• Nadzór inwestorski branży elektrycznej i sanitarnej nad realizacją robót 
budowlanych dotyczących zadania: Przebudowa budynku warsztatów Zespołu 
Szkół im. prof. Groszkowskiego w Mielcu w ramach projektu „Poprawa bazy 
dydaktycznej oraz infrastruktury szkół zawodowych prowadzonych przez 
Powiat Mielecki”.
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• Wykonanie przeglądu technicznego i utrzymanie sprawności eksploatacyjnej 
urządzeń systemu SAP w budynku Powiatu Mieleckiego w Mielcu przy 
ul. Wyspiańskiego 6.

• Przegląd układu i urządzeń wentylacji mechanicznej w budynkach Powiatu 
Mieleckiego

> Zamówienia publiczne powyżej 130 000 zł:
• Przebudowa budynku warsztatów Zespołu Szkół im. prof. Groszkowskiego w 

Mielcu w ramach projektu „Poprawa bazy dydaktycznej oraz infrastruktury szkół 
zawodowych prowadzonych przez Powiat Mielecki”

• Opracowanie uproszczonych planów urządzenia lasu dla lasów 
niestanowiących własności Skarbu Państwa stanowiących własność osób 
fizycznych z terenu gminy Miejskiej Mielec, gminy Mielec, miasta i gminy 
Radomyśl Wielki oraz gminy Wadowice Górne na lata 2026-2035

• Promocja Powiatu Mieleckiego poprzez sport w 2025 r.
• Poprawa dostępności w zakresie dostosowania do potrzeb osób z 

niepełnosprawnościami i osób starszych budynków użyteczności publicznej 
należących do Powiatu Mieleckiego - II Liceum w Mielcu.

• Dostawa wyposażenia do pracowni mechanicznych konstrukcji 
cienkościennych wraz z modelarnią i niezbędnymi dodatkami oraz z wstępną 
instalacją dostarczanych urządzeń dla Branżowego Centrum Umiejętności - 
kadry dla przemysłu lotniczego.

• Dostawa wyposażenia do pracowni kompozytów wraz z niezbędnymi 
dodatkami oraz z wstępną instalacją dostarczanych urządzeń dla Branżowego 
Centrum Umiejętności - kadry dla przemysłu lotniczego.

• Świadczenie usługi odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych w 2025 
r.

• Dostawa sprzętu komputerowego dla Branżowego Centrum Umiejętności - 
kadry dla przemysłu lotniczego

g) w sprawach związanych z budżetem i finansami Powiatu Mieleckiego:
> Dokonaliśmy zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku środków 

pochodzących z Funduszu Pomocy.
> Zgodnie ze swoimi kompetencjami wprowadzaliśmy zmiany do uchwały 

budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2025 rok oraz do planu finansowego zadań z 
zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych jednostce samorządu 
terytorialnego odrębnymi ustawami.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2025 rok, który był 
procedowany podczas XII nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Mieleckiego w dniu 
14.02.2025r.

> Przedłożyliśmy pod obrady Rady Powiatu Mieleckiego projekt uchwały 
zmieniający uchwałę Nr XII/86/2025 Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 14 lutego 
2025 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 2025 
rok.
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> Przedstawiliśmy Radzie Powiatu Mieleckiego informację z wykonania planu 
finansowego wydzielonego rachunku środków Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków za 2024 rok.

Ponadto, przedłożyliśmy Państwu Radnym projekty uchwał, które będą procedowane 
podczas dzisiejszych obrad.
Szanowni Państwo Radni, tak w skrócie przedstawiają się działania Zarządu Powiatu 
Mieleckiego w okresie pomiędzy sesjami Rady Powiatu Mieleckiego. Dodam jeszcze, 
że uchwały podjęte przez Radę Powiatu Mieleckiego na ostatniej sesji przesłano celem 
legalizacji do Wydziału Prawnego i Nadzoru Województwa Podkarpackiego oraz 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, a także przekazano do właściwych komórek 
organizacyjnych Urzędu i jednostek organizacyjnych - w celu ich realizacji. 
Zamieszczone zostały także w Biuletynie Informacji Publicznej. Uchwały 
długoterminowe są na bieżąco monitorowane przez Zarząd Powiatu i odpowiedzialne 
za ich realizację Wydziały, Biura, samodzielne stanowiska Starostwa Powiatowego w 
Mielcu i jednostki organizacyjne”.

W dyskusji głos zabrali:

Stanisław Kagan - radny - poruszył temat który został także zaprezentowany w 
mediach między sesjami, a ma tu na myśli temat połączenia Mielca z autostradą A4. 
Koncepcje są różne. W prasie pojawiło się sformułowanie, że „mieleccy 
samorządowcy debatują”. Myśli, że jest to początek możliwości połączenia Mielca z 
autostradą A4. W chwili obecnej widzi dwie możliwości, jedna jest bardziej 
zaawansowana, druga mniej, ale myśli, że obydwa sposoby połączenia Mielca z 
autostradą będą ważne dla naszego miasta Mielca, a także dla naszego powiatu.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - co prawda informacja ta nie została 
ujęta w sprawozdaniu, ale informację przedstawi. Obecnie prowadzone są rozmowy w 
kierunku uzyskania wsparcia w dążeniu do realizacji zamysłów połączenia powiatu z 
autostradą A4.

Zbigniew Tymuła - radny - stwierdził, że jeżeli informacje nie znajdują się w 
sprawozdaniu to proponował, aby na ten temat nie dyskutować.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - stwierdził, że Pan radny Zbigniew Tymuła 
ma rację. Proponował, aby odpowiedzi udzielić w ostatnim punkcie.

Nikt więcej nie zabierał głosu w tym punkcie.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 2 przeszedł do realizacji do punktu 3 porządku 
obrad.

Do posiedzenia dołączyła radna Barbara Jabłońska - aktualna liczba radnych 
biorących udział w sesji wynosi 25.
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Ad. 3

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XII/86/2025 Rady Powiatu Mieleckiego 
z dnia 14 lutego 2025 roku w sprawie zmiany uchwa budżetowej Powiatu 
Mieleckiego na 2025 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów Pana 
Mikołaja Skrzypca o przedstawienie opinii Komisji.

Mikołaj Skrzypiec - Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów - powiedział, że 
opinia Komisji Budżetu i Finansów jest jednomyślnie pozytywna.

W dyskusji głos zabrali:

Zbigniew Tymuła - radny - patrząc na projekt uchwały powiedział, że w budżecie 
powiatu robi się bardzo cienko. Rezygnujemy z trzech zadań, aby wprowadzić jedno 
zadanie. Rezygnujemy z kwoty w wysokość 500 000 zł przeznaczonej na budowę 
chodników. W budżecie była i tak zaplanowana bardzo mała kwota. Jeżeli dziś 
rezygnujemy z takiej kwoty, to nie ma o czym dyskutować. Ponadto rezygnujemy z 
modernizacji nawierzchni dróg powiatowych na kwotę 305 000 zł, a także z 
przebudowy drogi Wampierzów - Zabrnie w miejscowości Wampierzów na kwotę 
1195 000 zł. Co daje łącznie 2 000 000 zł jako wkład własny. Dlaczego rezygnujemy z 
tych inwestycji, szczególnie z chodników. Prosił o wyjaśnienie.

Zbigniew Działowski - członek Zarządu Powiatu - my nie rezygnujemy z tych 
inwestycji, tylko przesuwamy te środki na inwestycję, która w tym roku może dostać 
dofinansowanie i która będzie wykonana. Natomiast środki przesuwamy z tych 
inwestycji, które i tak w tym roku nie dostały dofinansowania, ale będą realizowane w 
następnej kolejności i w następnych latach.

Zbigniew Tymuła - radny - nie zgodził się z taką interpretacją, gdyż gminy będą 
chętne, aby realizować budowę chodników i będą brały udział w partycypowaniu. 
Zwrócił uwagę, że w sprawozdaniu mamy 9 projektów, na które też nie będzie 
dofinansowania. Wychodzi z założenia, by wykonywać projekty pod zadania, które 
będziemy realizować, a nie tak jak to było kiedyś wykonywania projektów do szuflady 
i na to co nas stać. Widać, że w budżecie nie mamy pieniędzy. Dlatego też obcinamy 
inne inwestycje i z góry zakładamy, że ich nie będzie, po to, aby wprowadzić tą 
inwestycję. Dlatego też nie będzie głosował za podjęciem tej uchwały.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - przesunięcia środków finansowych 
w budżecie są codziennością samorządów. Bywa bowiem, że nie ma naborów, a my 
liczymy, aby jednak te środki finansowe w jakiś sposób połączyć ze środkami 
zewnętrznymi. W przypadku, kiedy nie ma naboru to trudno, abyśmy się porywali na 
inwestycję rzędu paru milionów, która obciąży budżet powiatu. Dlatego też chcemy 
wykonać to, na co udało się pozyskać dofinansowanie. Nie zaniechamy realizacji tych 
inwestycji z który zostały środki przesunięte, tylko będziemy je realizować w momencie 
kiedy pojawią się środki zewnętrzne.
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Zbigniew Tymuła-radny - prosił nie wprowadzać mieszkańców w błąd, bo na chodniki 
nie ma środków zewnętrznych, a są środki z samorządów. Gmina Tuszów Narodowy 
czeka, Gmina Gawłuszowice także, poszczególne gminy także czekają. Na chodniki 
mamy kwotę około 1 min zł. Jeżeli zabierzemy pół miliona to o czym tu dyskutować.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - są na to przeznaczone środki 
zewnętrzne, chociażby z tzw. mikromobilności. Na razie odbył się pierwszy nabór na 
mikromobilność poza MOF-em, a teraz na wiosnę będzie mikromobilność w ramach 
MOF-u, a później liczymy, że będzie kolejny nabór na mikromobilność. Dodał także, 
że niektóre tematy związane z chodnikami, związane są także z przebudową dróg. 
Jeżeli wykonujemy chodniki w ramach przebudowy dróg np. ze środków Rządowego 
Funduszu Rozwoju Dróg Lokalnych to robimy i chodnik, i drogę. Nie uciekamy od tych 
inwestycji tylko czekamy na nabory.

Zbigniew Tymuła - radny - jeżeli nabory będą wyglądały jak do tej pory, czyli na dwa 
wnioski złożone jeden nie wszedł do rankingu, a drugi jest na liście rezerwowej to 
życzył sukcesu.

Andrzej Chrabąszcz - członek Zarządu Powiatu Mieleckiego - wiadomym jest, że 
budżet, który przyjmowaliśmy nie był łatwym budżetem, z racji tego, że kwota 
wyrównania potrzeb oświatowych była bardzo wysoka. Nie jest to wina nasza, tylko 
konstrukcja zarówno dofinansowania jak i tym, czym dysponujemy dzisiaj jeżeli chodzi 
o jakość naszych nauczycieli, którzy w ścieżce zawodowej mają najwyższy poziom, co 
także generuje koszty. Różnica jest ogromna, co też powodowało to, że ten budżet 
przyjęliśmy świadomie wiedząc, że musimy te zadania realizować. Nikt tu nie 
powiedział o moście. Ten most jest na terenie gminy Wadowice i jest to most, który 
dziś ma konstrukcję drewnianą. Niewiele jest już takich mostów. Są to wąskie gardła i 
są to bariery w komunikowaniu się mieszkańców. Są także przeszkodą w rozwoju 
gospodarczym. Jeżeli dzisiaj rezygnujemy na chwilę i przesuwamy 500 000 zł. 
Dyskusja była w tej sprawie także na posiedzeniu Zarządu Powiatu i podobnie patrzył 
na tą kwestię. Kiedy jednak otrzymał informację na temat stanu technicznego to 
przekonało go, że ten ruch jest konieczny i aby zrealizować tą inwestycję skoro są 
pieniądze, które wesprą przebudowę tego mostu. Część inwestycji zaplanowanych nie 
uda się zrealizować, bo nie ma tylu naborów. Tak więc środki, które tu 
zabezpieczyliśmy będą mogły wrócić na chodniki, a inwestycje będą realizowane w 
momencie, gdy rzeczywiście środki będą do dyspozycji samorządu, aby można było 
drogi i mosty, czy to w gminie Tuszów, czy to w innych gminach zrealizować. Biorąc 
pod uwagę te okoliczności to uważa, że decyzja jest właściwa. Prosił wykonać ten 
most, jeden z nielicznych, które zostały na terenie powiatu i tym mieszkańcom 
poprawić bezpieczeństwo, i umożliwić normalny rozwój. Uważa, że decyzja jest 
racjonalna i przemyślana, i będzie dobrze służyć mieszkańcom powiatu, a w 
szczególności mieszkańcom Gminy Wadowice.

Krzysztof Olszewski - radny - zabierając głos powiedział, że nikt tu nie jest przeciwko 
temu, aby robić most na terenie gminy Wadowice, tylko jest takie pytanie, które zadaje 
Pan Zbigniew o realność tego budżetu. Obecnie pan Starosta informuje nas, że to 
zadanie jest nierealne i rezygnujemy z niego. W grudniu przekonywał nas Pan Starosta 
i zachęcał do głosowania mówiąc, że jest to realne, że będzie Pan Starosta pozyskiwał 
środki. Pytał ile, od początku kiedy Pan Starosta sprawuje funkcję udało się Panu 
pozyskać na te drogi. Ile pieniędzy zostało przywiezionych z Warszawy. Jest to pytanie 
jak najbardziej zasadne. My głosując przeciwko budżetowi czy wstrzymując się w 
poszczególnych latach wskazywaliśmy czy temu Zarządowi czy poprzedniemu na 
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nierealność niektórych rzeczy. Na ile jest to realne, że Pan Starosta wie, że tych 
chodników nie będziemy robić. Może są jeszcze inne miejsca z których można 
ściągnąć pieniądze, a nie koniecznie z tych chodników. Jest początek roku, a mówi 
się o tym, że zadania są nierealne.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - zdaje sobie sprawę jakie mogą być 
nabory i jakie mogą być kwoty przeznaczone na te nabory i może realizację pewnych 
zadań uznać za bardziej prawdopodobne, lub mniej prawdopodobne. Mając potrzebę 
proponuje się przesunąć środki z zadań mniej prawdopodobnych na te, których 
realizacja jest pewna. Jest to sprawa normalna i logika także. Jeżeli będą środki, które 
pozwolą realizować pozostałe zadania to tego by sobie życzył. Ma nadzieję, że będą 
nabory, które odtworzą możliwość uzyskania środków na budowę dróg i chodników i 
będziemy z nich korzystać. Sami Państwo wiedzą, że są przetasowania w środkach 
zewnętrznych związane m. in. z obronnością, związane między innymi z priorytetami 
na szczeblu centralnym w związku z tym, my też nie możemy na wszystkie Państwa 
pytania odpowiedzieć i możemy przyjąć postawę oczekiwania i analizowania tego co 
się dzieje na zewnątrz, tylko nie jest to oczekiwanie aktywne tylko bierne. Po to 
jedziemy m. in. do Warszawy, rozmawiamy z osobami, które są bardziej decyzyjne w 
zakresie środków i staramy się dowiedzieć jakie te środki będą i jakie przesunięcia 
będą u góry. Jest to normalna sprawa. Nie można oczekiwać, że jeżeli byliśmy w 
Warszawie to przywieźliśmy worek pieniędzy. Tak nie jest. Środki nie przywozi się od 
Ministra, ale istnieje bardziej transparentny sposób obrotu tymi pieniędzmi i pisze się 
wnioski wówczas, gdy są nabory. Natomiast możemy rozpytać się o to, jakie są nabory 
i na tym to polega.

Zbigniew Tymuła - radny - budowa mostów rozpoczęła się w 2014 roku i wówczas 
wybudowaliśmy 8 mostów. Nie było przesunięć takich jakie są w chwili obecnej. 
Rozumie, że są to środki z rezerwy budżetowej i co roku te pieniądze były. Tak jak 
powiedział radny Krzysztof Olszewski. My nie jesteśmy przeciwko budowie tego 
mostu, tylko widzimy, że robi się nieciekawie z budżetem. Tłumaczenia Pana Starosty 
są takie jak dla dzieci w zerówce, a my, a przynajmniej on, jest w wieku 
przedemerytalnym, ma swoje doświadczenie i widzi zagrożenie. My chcemy budowy 
tego mostu, czekamy na kolejne dwa mosty. Prosił o dorównanie ilością mostów 
kadencji 2014-2018, wówczas nie będzie już do remontu ani jednego.

Waldemar Barnaś - radny - miesiąc temu obradowaliśmy na nadzwyczajnej sesji 
Rady Powiatu Mieleckiego, aby podjąć uchwałę o zmianie uchwały budżetowej i 
wprowadzić zadanie, nad' którym m. in. dziś dyskutujemy, a które nie będzie 
realizowane. Padło wówczas pytanie, po co ten pośpiech, po co ta nadzwyczajna 
sesja. I widać, że to pytanie było zasadne, bo po miesiącu spotkamy się i w normalnym 
trybie procedujemy kolejną zmianę tej samej uchwały. Kolejna sprawa to budżet, który 
był wychwalony ze wszystkich stron i samorządy miały mieć dochody, gdyż jest zmiana 
ustawy o finansowaniu samorządu sugerując, że poprzednia władza zagłodziła 
samorządy. Wówczas Państwo prezentowali liczby, jak widać teraz nie do końca 
wiarygodne, gdyż mamy pierwszy kwartał, a pieniędzy zaczyna brakować. Stąd 
dyskusja i zaniepokojenie ze strony radnych z opozycji. Jeżeli idą trudne czasy, to 
trzeba jasno i otwarcie powiedzieć, że pieniędzy nie ma i nie będzie. Odnosząc się do 
kwestii mostu w Wierzchowinach to nikt nie kwestionuje, że tego mostu nie trzeba 
robić, bo jest to most faktycznie drewniany, a stalowe belki znajdujące się pod spodem 
mostu są zardzewiałe. Most jest w fatalnym stanie i trzeba go zrobić, tu nie będziemy 
dyskutować. Zachęcałby i wskazywał, aby być ostrożnym co do wychwalania kwot, 
które zostały zapisem w budżecie, bo jest początek roku, a my już mamy problemy.
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Maria Należna - radna - dołączając do dyskusji powiedziała, że Komisja Budżetu i 
Finansów opiniowała projekt uchwały przed sesją. Prosiła, aby Pani Skarbnik wyjaśniła 
jakie były okoliczności zmiany tej uchwały i że należało wskazać źródło sfinansowania 
2 milionów zł. Dopytywała także z jakiego powodu następuje rezygnacja, bo droga 
Zabrnie - Wampierzów jest drogą w gminie Wadowice Górne i z jakiego powodu 
następuje rezygnacja z tej inwestycji. Chciałaby, aby to także zostało przedstawione 
tak, jak to zostało przedstawione na Komisji, że nie jest to rezygnacja z inwestycji 
całkowita, to jest to w tym momencie. Chciałaby, aby to wybrzmiało, gdyż dotyczy to 
Gminy Wadowice.

Irena Turek - Skarbnik Powiatu - sesja nadzwyczajna była niezbędna. Aby można 
było złożyć wniosek o środki z rezerwy subwencji ogólnej musieliśmy wprowadzić 
nowe zadanie inwestycyjne, to które zostało wprowadzone w tej uchwale. Uchwała 
została przekazana do nadzoru do Regionalnej Izby Obrachunkowej i ponieważ nie 
zwiększaliśmy deficytu o te dwa miliony zł stanowiące wkład własny do tego zadania, 
ani nie robiliśmy przesunięć w planie wydatków, stąd Regionalna Izba Obrachunkowa 
zaleciła wpisać w treści uchwały z jakich środków te 2 miliony zł zostaną sfinansowane. 
Po uzgodnieniu z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg, z racji, iż zadanie które 
dotyczyło przebudowy drogi Wampierzów - Zabrnie nie dostało dofinansowania i to 
zadanie na ten moment nie będzie realizowane i to z tego zadania zabieramy 
1 195 000 zł, natomiast zmniejszamy na ten moment środki w modernizacji dróg o 
305 000 zł i z budowy chodników o 500 000 zł. Z informacji jakie posiada to środki, 
które wpłynęły jako wkład własny w budowie chodników to na ten moment nie są 
zagrożone i będą realizowane. Pan Starosta także może to potwierdzić. 
Wprowadzenie wkładu własnego spowoduje wprowadzenie uzyskanie środków 
zewnętrznych co jest wartością dodaną w budżecie.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XIII/87/2025 zmieniającą uchwałę Nr XII/86/2025 Rady Powiatu Mieleckiego z dnia 
14 lutego 2025 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Mieleckiego na 
2025 rok, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 25 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 16 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, 9 radnych wstrzymało się 
od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik Nr 8 do 
protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XIII/87/2025 - 
stanowiąca załącznik Nr 9 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 3 i przystąpił do realizacji punktu 4 porządku obrad.

Ad. 4

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie Mieleckim w 2025 roku, na 
które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych.
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Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącą Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej Panią Mirosławę Wyzga o przedstawienie opinii Komisji.

Mirosława Wyzga - Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej 
- powiedziała, że opinia Komisja Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej jednomyślnie 
4 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt nie zabierał głosu w tym punkcie.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XIII/88/2025 w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej 
i społecznej osób niepełnosprawnych w Powiecie Mieleckim w 2025 roku, na które 
przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych, której to projekt Państwo radni otrzymali wraz z uzasadnieniem.

W głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 10 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XIII/88/2025 - 
stanowiącą załącznik Nr 11 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 4 i przystąpił do realizacji punktu 5 porządku obrad.

Ad. 5

Podjecie uchwały w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodziny 
zastępczej zawodowej i prowadzącego rodzinny dom dziecka.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - powiedział, że w 
materiałach na sesję państwo radni otrzymali projekt przedmiotowej uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Poprosił Przewodniczącą Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy 
Społecznej Panią Mirosławę Wyzga o przedstawienie opinii Komisji.

Mirosława Wyzga - Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Pomocy Społecznej 
- powiedziała, że opinia Komisja Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej 4 głosami „za” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Nikt nie zabierał głosu w tym punkcie.

W związku z tym, że nikt nie zgłaszał uwag, ani zastrzeżeń do projektu uchwały 
Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie Uchwałę Nr 
XI11/88/2025 w sprawie podniesienia wysokości wynagrodzenia dla rodziny zastępczej 
zawodowej i prowadzącego rodzinny dom dziecka, której to projekt Państwo radni 
otrzymali wraz z uzasadnieniem.
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\N głosowaniu nad uchwałą uczestniczyło 24 radnych. Za przyjęciem uchwały 
głosowało 24 radnych, nikt z radnych nie głosował przeciw, nikt z radnych nie 
wstrzymał się od głosu. Protokół z głosowania jawnego imiennego stanowi załącznik 
Nr 12 do protokołu.

Zatem Rada Powiatu Mieleckiego 24 głosami „za” podjęła Uchwałę Nr XIII/89/2025 - 
stanowiącą załącznik Nr 13 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 5 i przystąpił do realizacji punktu 6 porządku obrad.

Ad. 6

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu 
za 2024 rok wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na rok 2025.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - w materiałach na 
sesję państwo Radni otrzymali przedmiotowe sprawozdanie. Dodał, że zgodnie z art. 
112 ust 12 i 13 ustawy o pomocy społecznej oraz zgodnie art. 76 ust. 4 pkt 15 ustawy 
o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej, kierownik powiatowego centrum 
pomocy rodzinie składa radzie powiatu coroczne sprawozdanie z działalności centrum 
oraz przedstawia wykaz potrzeb w zakresie pomocy społecznej. Rada Powiatu na 
podstawie przedłożonego wykazu potrzeb może opracowywać i wdrażać lokalne 
programy pomocy społecznej. Niniejsze sprawozdanie było także przedmiotem analizy 
i oceny Komisji Rodziny Zdrowia i Pomocy Społecznej na posiedzeniu w dniu 18 
marca 2025 roku. Ponieważ Państwo Radni mieli możliwość zapoznania się z 
przedłożonym sprawozdaniem, to w przypadku pytań, odpowiedzi na nie udzieli Pani 
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu - Beata Kardyś.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Sprawozdanie z 
działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu za 2024 rok wraz z 
wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej na 2024 rok, stanowiące załącznik 
Nr 14 do protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - podziękował Pani 
Dyrektor, a także wszystkim pracownikom PCPR na dobrą współpracę.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 6 i przystąpił do realizacji punktu 7 porządku obrad.

Ad. 7

Roczna Ocena Działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Mielcu przy ul. 
Kocjana 15, za rok 2024 prowadzonego przez Miejski Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Mielcu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - w materiałach na 
sesję państwo Radni otrzymali Roczną Ocenę działalności Warsztatu Terapii 
Zajęciowej w Mielcu przy ul. Kocjana 15 za rok 2024 prowadzonego przez Miejski 
Ośrodek Pomocy Społecznej w Mielcu. Jeżeli będą pytania do niniejszego 
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opracowania to odpowiedzi udzieli Pani Beata Kardyś - Dyrektor Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu.

Nikt nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Roczną ocenę 
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Mielcu przy ul. Kocjana 15, za rok 
2024 prowadzonego przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Mielcu, stanowiąca 
załącznik Nr 15 do protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - prosił o przekazanie 
podziękowań za doczasową prace Pracownikom Warsztatów Terapii Zajęciowej.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 7 i przystąpił do realizacji punktu 8 porządku obrad.

Ad. 8

Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
Domowej oraz Ochrony Ofiar Przemocy Domowej w Powiecie Mieleckim na lata 
2023-2028” za 2024 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - w materiałach na 
sesję państwo Radni otrzymali przedmiotowe sprawozdanie. Jeżeli będą pytania do 
niniejszego sprawozdania to odpowiedzi na nie udzieli obecna na sesji Pani Beata 
Kardyś - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu.

Nikt nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej Sprawozdanie z realizacji 
„Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie w Powiecie Mieleckim na lata 2023-2028” za 2024 rok, 
stanowiąca załącznik Nr 16 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 8 i przystąpił do realizacji punktu 9 porządku obrad.

Ad. 9

Sprawozdanie organizatora rodzinnej pieczy zastępczej - Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Mielcu z efektów pracy za rok 2024.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - w materiałach na 
sesję państwo Radni otrzymali sprawozdanie organizatora rodzinnej pieczy zastępczej 
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu z efektów pracy za rok 2023. 
Dodam, że Zarządzeniem Nr 29/2011 z dnia 15 września 2011 r. Starosta Powiatu 
wyznaczył Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Mielcu jako organizatora pieczy 
zastępczej. Jeżeli będą pytania do niniejszego sprawozdania to odpowiedzi na nie 
udzieli obecna na sesji Pani Beata Kardyś - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Mielcu.
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Zbigniew Tymuła - radny - jak wynika ze sprawozdania mamy sporo dzieci w 
rodzinach zastępczych. Prosił o informację, czy istnieje jakieś zagrożenie, czy musimy 
szukać kolejnych rodzin zastępczych. Jakie są główne przyczyny oddawania dzieci do 
rodzin zastępczych, bo mamy ponad 38 chyba dzieci jest w rodzinach, a troje dzieci 
jest poza naszym terenem.

Beata Kardyś - Dyrektor PCPR w Mielcu - odpowiadając na pytania Pana radnego 
powiedziała, że liczba rodzin zastępczych, liczba dzieci w tych rodzinach od kilku lat 
jest na tym samym poziomie. Na koniec grudnia ubiegłego roku mieliśmy 63 rodziny 
zastępcze w których to przebywało 100 dzieci, więc ta liczba mniej więcej jest na tym 
samym poziomie. Na dzień dzisiejszy uważa, że rodzin zastępczych i kandydatów 
nigdy nie jest dosyć, ponieważ na przestrzeni ostatnich lat widzimy, że coraz mniej 
osób zgłasza się do pełnienia tejże funkcji. Dlatego radzimy sobie w inny sposób, 
przekształcając rodziny zastępcze w niezawodowe i zawodowe, żeby móc zwiększyć 
liczbę przyjętych dzieci do tych rodzin. Przekształconym w rodziny zastępcze 
zawodowe, rodzinne domy dziecka pozwala nam zabezpieczyć i zwiększyć liczbę 
dzieci w tych rodzinach. Generalnie jest problem jeżeli chodzi o umieszczenie dzieci 
w pieczy zastępczej. Ten problem nie dotyczy jedynie powiatu mieleckiego, ale to jest 
problem w całym kraju. Na przestrzeni 30 lat jej pracy w pomocy społecznej przyczyny 
umieszczania dzieci w rodzinach zastępczych zmieniły się. W poprzednich latach 
jeszcze na początku jej pracy zawodowej to było nadużywanie alkoholu i zaniedbanie 
przez rodziców dzieci i to był powód umieszczania dzieci w pieczy zastępczej. Obecnie 
środek ciężkości przechodzi na stronę bardziej niewidoczną, bo są to problemy 
opiekuńczo-wychowawcze niezaradności rodziców, co rodzi z kolei trudności 
wychowawcze. Te dzieci z racji trudności wychowawczych rodziców trafiają do 
systemu pieczy zastępczej.

Nikt więcej nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Sprawozdanie 
organizatora rodzinnej pieczy zastępczej - Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 
Mielcu z efektów pracy za rok 2024, stanowiąca załącznik Nr 17 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 9 i przystąpił do realizacji punktu 10 porządku 
obrad.

Ad. 10

Informacja o realizacji Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 
Lokalnego Rynku Pracy Powiatu Mieleckiego na lata 2023-2030. Sprawozdanie z 
działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu za 2024 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - Państwo radni w 
materiałach na sesję otrzymali informację o realizacji Programu Promocji Zatrudnienia 
oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy Powiatu Mieleckiego na lata 2023-2030. 
Sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu za 2024 rok. 
Niniejsza informacja przedłożona w formie Sprawozdania z działalności Powiatowego 
Urzędu Pracy za 2024 r. była także przedmiotem analizy Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, a także Komisji Rodziny, Zdrowia i 
Pomocy Społecznej. Ponieważ Państwo radni mieli możliwość zapoznania się z 
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powyższą informacją to w przypadku pytań odpowiedzi nie udzieli Pani Adriana Miłoś 
- Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu.

W dyskusji głos zabrali:

Stanisław Kagan - radny - stwierdził, że możemy być zadowoleni z tego, że 
bezrobocie jest tak niskie. Dla niego jednak czerwona lampka się zaczyna świecić, bo 
przez lata byliśmy powiatem, w którym było najniższe bezrobocie. Teraz są inne 
powiaty, które nas wyprzedzają. Są to oczywiście drobne różnice jeśli chodzi o 
procenty, ale już Stalowa Wola, Dębica - powiat dębicki nigdy wcześniej nie wyróżniały 
się niskim poziomem bezrobocia. Stąd jego pytanie skierowane do Pani Dyrektor, czy 
są jakieś zagrożenia, w jaki sposób utrzymać to medalowe miejsce, czy pierwsze o 
najniższym bezrobociu, albo drugie, trzecie i żebyśmy nie spadli niżej.

Adriana Miłoś - Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu - zabierając 
głos powiedziała, że na dzień dzisiejszy stopa bezrobocia w naszym powiecie wynosi 
5,3% i jest nieco wyższa niż bezrobocie w Polsce, które wynosi 5,1%. Natomiast jest 
niższe niż w całym województwie podkarpackim i wynosi na dzień dzisiejszy 8,7%. 
Jesteśmy w województwie podkarpackim trzecim powiatem z najniższym 
bezrobociem, przed nami jest Dębica i Stalowa Wola. Na dzień 31 grudnia liczba 
bezrobotnych w naszym powiecie wynosi 3075 osób i jest ona o 60% wyższa niż na 
koniec grudnia ubiegłego roku. Sytuacja wydaje się być stabilna, choć oczywiście też 
dochodzą do nas głosy informujące o tym, że ta stopa bezrobocia może się delikatnie 
zmieniać. Wiedzą Państwo, że jedna z czołowych firm zajmująca się usługami 
pocztowymi zgłosiła program zwolnień grupowych, z takiej informacji uzyskanych 
bezpośrednio od poczty wiemy, że z tych zwolnień skorzysta dobrowolnie, póki co 12 
osób. Dalszych informacji co do tej faktycznej liczby osób nie posiadamy natomiast 
kierownictwo poczty uspokajało, że nie dotknie to aż tak bardzo naszego powiatu. 
Natomiast jeśli chodzi o bezrobocie na naszej strefie ekonomicznej wydaje się, że nie 
będzie tu jakiś większych ruchów. Wiemy o tym, że firma meblarska, która w ubiegłym 
roku i początkiem tego roku zgłosiła problem zwolnień grupowych, tak naprawdę 
likwiduje zakład produkcyjny w Przeworsku, a zwolnienia w naszym mieleckim 
zakładzie mają dotyczyć niewielkiej ilości osób. Pozostali, którzy mają zostać objęci 
programem to będą poza naszym powiatem.

Maria Należna - radna - zwróciła się z zapytaniem dotyczącym zatrudnienia 
cudzoziemców. Czy mają państwo wiedzę, ile cudzoziemców pracuje na terenie 
powiatu mieleckiego? W sprawozdaniu była informacja, że współpracujecie z 
pracodawcami, a czy współpracowaliście z agencjami zatrudniającymi cudzoziemców 
na terenie powiatu mieleckiego? Czy pozyskujecie informacje, ilu takich pracowników 
zostało wprowadzonych na rynek pracy w naszym powiecie?

Adriana Miłoś - Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu - z informacji 
które posiadamy w ubiegłym roku w naszym powiecie było zatrudnionych 416 osób i 
są to osoby, które zostały zatrudnione w myśl ustawy zatrudniającej osoby z Ukrainy i 
tych osób było 299. Pozostałe osoby pochodzą z Ukrainy, ale też z Gruzji - 26 osób, 
Białorusi - 30 osób, 3 osoby z Mołdawii, 3 osoby z Armenii. Tak to dzisiaj wygląda 
faktycznie. Współpracujemy bardzo aktywnie z podmiotami gospodarczymi na terenie 
naszego powiatu i te informacje nie zawsze są szczelne. Natomiast staramy się, aby 
pozyskiwać wiarygodne i miarodajne informacje.
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Krzysztof Olszewski - radny - zwrócił się z zapytaniem, przy pomocy jakiego zespołu 
kadrowego urząd pracy realizuje zadania i jaki jest stan osobowy.

Adriana Miłoś - Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu - w urzędzie 
pracy jest zatrudniony bodajże 60 osób, natomiast co do zmiany liczby zatrudnionych 
to przekaże taką informację.

Stanisław Kagan - radny - pytał, czy ma Pani Dyrektor wiedzę czy są zatrudnione 
osoby z Ameryki Południowej w naszym powiecie. Przez pracodawców była były 
zgłaszane informacje o planie zatrudnienia osób z Kolumbii

Adriana Miłoś - Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu - na tą chwilę 
nie posiada takich informacji.

Waldemar Barnaś - radny - analizując kolejne sprawozdanie i informację 
Powiatowego Urzędu Pracy to jego uwagę zwrócił niski poziom bezrobocia w powiecie 
mieleckim, tym bardziej, że utrzymuje się on od kilku lat na poziomie 5,1-5,3 a nawet 
4,9 w rekordowych kwartałach. Przy takim wskaźniku mamy problem nie tyle z 
bezrobotnymi, a ile z miejscami i ludźmi chętnymi do podjęcia zatrudnienia. Problem 
pojawiał się po stronie pracodawcy, który miał problemy z zatrudnieniem, czy z 
przyjęciem, czy z ze skierowaniem osób bezrobotnych do zatrudnienia. Ponieważ ten 
wskaźnik oscyluje jak gdyby wokół tej wartości stałej, stąd pytanie radnego czy ten 
problem się jak gdyby zmienił, czy jesteśmy jak tu kolega Stanisław wspomniał w 
jakimś momencie, że teraz może być inaczej, tzn. że ten rynek pracy zmieni się w 
kierunku rynku pracownika. Czy to jest ten moment, w którym da się to zauważyć czy 
jest problem z ludźmi, którzy są zarejestrowani i są w ewidencji, a stanowią 5%. Czy 
te osoby się aktywizują i czy może Urząd Pracy zauważa te zmiany. Cały czas 
mówimy, że jest bezrobocie i pomimo to chcemy, żeby było jeszcze niższe. Dobrze 
rozumie, że ci ludzie mogliby znaleźć zatrudnienie, i znajdą, ale jeżeli będzie wola 
pracodawców do ich zatrudnienia. Jeszcze raz wspomni, że mieliśmy informację, że 
jest problem z zatrudnieniem ludzi, przy takim wskaźniku.

Adriana Miłoś - Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu - tak jak 
wspomniała wcześniej, faktycznie urząd pracy uczestniczy obecnie w pośrednictwie 
pracy. Dawniej urząd pracy przejmował na siebie głównie zadanie rejestrowania 
bezrobotnych i odprowadzania zasiłków. Dzisiaj naszym głównym zadaniem jest 
pośrednictwo pracy ogółem. W tym roku korzystaliśmy z tej współpracy w ramach 614 
podmiotów, które zgłosiły do nas oferty pracy dla 2634 stanowisk pracy. To, o czym 
Pan radny wspomniał, to od dawna wydaje się rynkiem pracownika - nie pracodawcy i 
my bardzo aktywnie w tym procesie pośredniczymy. W ubiegłym roku tylko na 
aktywizację osób bezrobotnych przeznaczyliśmy 14 681 000 zł i w ten sposób 
wsparliśmy 1081 osób różnymi formami aktywizacji poprzez środki na działalność 
gospodarczą, uczestnictwo w pracy interwencyjnej, roboty publiczne, staże. Tak więc 
nasza praca dzisiaj głównie skupia się na aktywizacji i na pośrednictwie pracy, i 
jesteśmy niejako takim łącznikiem między pracodawcą, a pracownikiem. My szukamy 
pracowników firmom na wskazane miejsca pracy, natomiast pracownikom szukamy 
pracy adekwatnie do ich wykształcenia i kompetencji.

Maria Należna - radna - nie wie czy dobrze zrozumiała, że 416 cudzoziemców 
pracowało na terenie powiatu mieleckiego w tamtym roku. Czy posiada Pani taką 
informację w podziale na gminy, bo z samych Wadowic wie, ile osób pracuje. Czy te 
dane są rzeczywiście aktualne, ponieważ posiada informacje, że jeszcze agencje 
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zatrudniają tymczasowych pracowników. Ile wprowadzają na nasz rynek tych osób, 
czy mają państwo o takie statystyki?

Adriana Miłoś - Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu - powiedziała, 
że odpowie na to pytanie pisemnie i przekaże taką informację na Panu 
Przewód n i czącem u.

Józef Rybiński - radny - radny pytał czy PUP realizuje program stażów i na jakich 
warunkach. Mówimy tu o bezrobociu, a on chciałby zapytać o dane poszczególnych 
gmin i jak się ten wskaźnik na dzień dzisiejszy kształtuje.

Adriana Miłoś - Z-ca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Mielcu - powiedziała, 
że informacje publikujemy na bieżąco i one są dostępne na naszej stronie internetowej 
czyli liczba bezrobotnych osób w podziale na poszczególne powiaty. Natomiast jeśli 
chodzi o program staży to tak aktualnie jest realizowany można skorzystać z tego 
przyjęcia na staż na 4 miesiące z obowiązkiem zatrudnienia na 3 miesiące po stażu.

Andrzej Chrabąszcz - członek Zarządu Powiatu - nie ma pytania do Pani Dyrektor, a 
własną refleksję. W 2002 roku i w 2006 kiedy był wicestarostą i bezrobocie wynosiło 
14,6. To rzeczywiście były problemy ogromne w zasadzie strukturalnego bezrobocia i 
wiemy jak ta sytuacja wyglądała na rynku, kiedy bezrobocie było na poziomie 5,3. 
Pamiętacie koledzy świętej pamięci radnego Kazimierza Królikowskiego który mówił, 
że jest to tak zwane bezrobocie higieniczne, a więc jest to bezrobocie takie, które nie 
powinno nam stwarzać problemów. Jest część ludzi, która nie podejmie pracy i nie 
chce podjąć pracy, i wyjeżdża. Jest to zupełnie inna sytuacja, ale ten niski poziom 
bezrobocia pewnie jest wypadkową i ogólnej sytuacji gospodarczej państwa, sytuacji 
gospodarczej, na którą mają wpływ poprzednie poszczególne rządy. Jest to również 
nasze działanie poprzez system edukacji do którego dopłacamy tak dużo, ale chcemy 
żeby rzeczywiście kształcić młodych ludzi, którzy są przygotowani odpowiednio na 
potrzeby tego rynku pracy. Są to nowe kierunki, które jak państwo zauważyliście są 
tworzone i są odpowiedzią na te potrzeby artykułowane przez firmy. Tak więc jest to w 
jakimś stopniu nasza zasługa jako samorządu. Oczywiście on ma inne sprawy, które 
tutaj się nasuwają jakby w kontekście tego, o czym tutaj mówił Stanisław Kagan, czy 
są jakieś czynniki które mogłyby tworzyć zagrożenie. Pani Dyrektor odpowiedziała, że 
na ten moment takich zagrożeń nie widzimy, ale jeśli patrzymy na skalę ogólną 
globalną, kiedy pojawiają się pewne pomysły, decyzje chociażby w zakresie ceł, które 
mają być wprowadzane i to one niewątpliwie uderzą w firmy. Wówczas ich 
konkurencyjność spadnie, co przełoży się na inwestycje, na zatrudnienie i na to, już 
wpływu mieć nie będziemy. Trudno też podejmować dyskusję że nie będzie to sytuacja 
globalna, która wymusi pewne działania po stronie pracodawców. Wszyscy 
chcielibyśmy żeby ten poziom bezrobocia trwał i to nie ulega kwestii, ale trzeba być 
przygotowanym, także politycznie. Oczywiście życzyłby sobie i naszym mieszkańcom, 
Polakom, żeby rzeczywiście ta sytuacja gospodarcza, ten wzrost, który nie jest może 
na jakimś rewelacyjnym poziomie, ale powoduje też, że to bezrobocie jest dzisiaj na 
bardzo dobrym poziomie.

Jacek Tejchma - Wiceprzewodniczący Rady - odniósł się do pytania pani Marii 
Należnej, bo stwierdziła że statystyka się chyba nie zgadza. Zatrudnienie 
cudzoziemców może wynikać z tego, że nie wszystkie zatrudnienia cudzoziomeców 
odbywają się drogą agencyjną, bezpośrednio przez pracodawcę. Takjest w przypadku 
jego firmy, stąd nie wie, czy ta statystyka jest informacją dla urzędu pracy, czy 
wojewoda wydaje zezwolenia o pracy bezpośrednio dla pracodawcy i sądzi, że te 
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wahania mogą być drobne i nie muszą być duże. Natomiast radnego zaintrygowało 
pytanie dotyczące osób z Ameryki Południowej. Nadmienił, że firma w której pracuje 
ma swój oddział w Meksyku i stąd pracownicy z Meksyku mogą pojawiać się na ulicach 
Mielca, jest ich kilkunastu.

Stanisław Kagan - radny - powiedział, że są to tylko szczegóły, ale to firmy same 
decydują kogo zatrudniają. Jego pytanie wynika z tego, że my jako rada powiatu, 
zarząd powiatu odpowiedzialni za rozwój tego powiatu musimy troszeczkę z 
wyprzedzeniem niektóre decyzje podejmować, takie które zapewnią nam w przyszłości 
atrakcyjność i konkurencyjność względem innych powiatów. Oczekiwalibyśmy, aby ten 
powiat dalej był kwitnącym powiatem, taka jest nasza rola. Stąd jego ciągłe 
dopominanie się o to, aby była dostępność komunikacyjna, co też poprawi 
atrakcyjność naszego miasta i powiatu. Celem jest to, aby dostępność komunikacyjna 
naszego miasta była coraz lepsza. Ma też i ma świadomość, że nie zdarzy się to jutro, 
w tym roku, o to musimy zabiegać. Inicjatywa musi wybrzmieć od nas choć dotyczy to 
dróg wojewódzkich, czy krajowych albo dróg o większych znaczeniach. My chcemy i 
zabiegamy o to, żeby niektóre rozwiązania komunikacyjne znalazły się gdzieś na 
szczeblu centralnym, albo na szczeblu Urzędu Marszałkowskiego. Musimy zabiegać, 
aby ta atrakcyjność naszego powiatu nie spadła.

Jacek Tejchma - Wiceprzewodniczący Rady - dodał, że mówimy o procencie 
bezrobocia i zwrócił uwagę na to, że ten procent bezrobocia spada. Jeżeli popatrzymy 
na strukturę kwalifikacji zawodowych to spada wtedy, kiedy zatrudniamy pracowników 
głównie produkcyjnych, nie specjalistów. Stąd firmy, które uruchamiają nowe linie 
produkcyjne, są tymi firmami które to bezrobocie w jakiś sposób obniżają. Warto na to 
spojrzeć w ten sposób. Najwyższy stopień specjalistów spowoduje, że te wahnięcia w 
zatrudnieniu będą niewielkie. Dodał, że na bieżąco uczestniczy i współuczestniczy w 
rekrutacjach i przyglądaniu się kwalifikacjom tych pracowników i ze smutkiem musi 
stwierdzić, że te kwalifikacje są coraz niższe. Niestety jest to okrutna prawda, a dotyczy 
to głównie młodego pracownika. Jest to pracownik bardzo wybredny a nie 
przygotowany do pełnienia obowiązków zawodowych.

Zbigniew Tymuła - radny - ad vocem koledze Andrzejowi. Bezrobocie to jest 
kierowanie całek polityki Państwa, rządu i Unii Europejskiej. Obserwując to co dzieje 
się w tej chwili, czyli prosty przykład poczty. Nie ma kto raz w tygodniu odebrać poczty, 
a likwidujemy jednostki. Kolejne tematy to sprzedane w Norwegii złoża ropy, których 
wpływy nie będą szły do Polski. Także polityka bezrobocia i poziomu życia jest 
kreowana przez rząd. Były dobre wyniki i był czas pracownika. W tej chwili jemu wydaje 
się, że czas pracownika się kończy. Oby się mylił. Mamy tu kolegę transportowca, który 
ma specjalistyczne sprzęty i on sam może powiedzieć ile miał zamówień dwa lata 
temu, a ile ma zamówień dziś. Musi utrzymać podatki i musi utrzymać ludzi.. 
Pamiętają Państwo temat covidu i ile pieniędzy poszło do firm. Miejsca pracy zostały 
uratowane i przez to firmy, które otrzymały pieniądze zainwestowały je i to dzisiaj 
widać. Patrząc na to co się dzieje w mediach, że ma być wojsko polskie, czy wojsko 
europejskie i większość z nas będzie za tym. Nie zgodził się z tym, że wojsko powinno 
być europejskie.

Marek Kamiński - radny - poprosił panią dyrektor urzędu pracy w Mielcu o 
wystąpienie do Wojewódzkiego Urzędu Pracy, o informacje ile zezwoleń na pracę 
wydał wojewoda. Jeżeli jest możliwość uzyskania przez urząd pracy informacji ile w 
naszym powiecie i w naszym województwie obcokrajowców uzyskało pozwolenie na 
pracę. Prosił o przesłanie kopii takiego pisma.
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Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - myśli, że na rynku pracy w powiecie mieleckim 
nie jest źle. Poziom bezrobocia, który obecnie jest, można nazwać poziomem 
bezrobocia sanitarnego. Z jednej strony powoduje to, że pracodawcy potrafią znaleźć 
pracownika z kwalifikacjami, specjalistów, ale jest trochę trudniej. Natomiast są też 
pracodawcy, którzy w niektórych zawodach, w niektórych specjalnościach szukają 
pracowników. Co będzie dalej? To wszystko zależy od otoczenia gospodarczego. W 
mediach podają taką informację, że na przykład amerykański przedsiębiorca płacił 
pracownikowi 2000 $ rok temu i ten koszt jest cały czas od roku taki sam. Polski 
przedsiębiorca rok temu płacił pracownikowi równowartość 2000 $ po kursie sprzed 
roku czyli to było około 7800 zł. Dziś również polski pracodawca płaci 7800 zł, ale to 
już nie jest 2000 $ tylko po uwzględnieniu spadku wartości dolara to jest 2516 $. W 
związku z tym sam ruch zakresie kursów walut powoduje, że polski wyrób może 
stawać się znacznie mniej konkurencyjny i w tym układzie te przedsiębiorstwa mogą 
uderzać o tzw. szklany sufit kosztów i tego najbardziej się obawia. Natomiast z 
pozostałymi sprawami to my sobie tu poradzimy.

Maria Napieracz - radna - odczytała informację Polskiej Agencji Prasowej dotyczącą 
zatrudnienia cudzoziemców: „W 2024 roku do Wojewody Podkarpackiego zostało 
złożonych przez pracodawców niemal 5000 wniosków dotyczących wydania lub 
przedłużenia zezwolenia na pracę. To niemal 800 wniosków więcej niż 2023 roku. 
Najczęściej wnioski dotyczyły zatrudnienia obywateli Kolumbii. Jak poinformował 
rzecznik prasowy Wojewody Podkarpackiego Bartosz Gubernat średni czas 
rozpatrywania wniosku wynosi 45 dni. Z ogólnej liczby złożonych przez pracodawców 
w ubiegłym roku 496 5 wniosków wojewoda wydała 4 027 zezwoleń na pracę”.

Mikołaj Skrzypiec - radny - nie rozumie pytania o cudzoziemców. Są pracownicy, 
którzy chcą przyjechać do Polski, pracować i uczyć się języka i wnoszą coś do naszej 
gospodarki. Wyczytał, że mamy duży problem z pracownikami, bo mamy niż 
demograficzny, mamy niedobór tych ludzi. Mamy na przykład taką informację i są to 
dane z Gusu, że będziemy potrzebować w Polsce bodajże 2,6 miliona nowych 
pracowników do 2033 roku, a to skąd oni są przyjechać, nawet z Kolumbii to jakby co 
to za różnica szczególnie, że to pracodawcy kreują te miejsca i sami poszukują tych 
pracowników za granicą. Tak naprawdę potrzebujemy pracowników i skądś oni muszą 
być. Zwrócił się z zapytaniem do Pana Zbigniewa, skąd te dane o złożach ropy jakby 
sprzedane w Norwegii, bo nigdzie nie może tego znaleźć. Poruszył kolejną kwestię 
dotyczącą polskiej armii. Jesteśmy w NATO i jest tzw. artykuł piąty, zakładając 
oczywiście, że Stany Zjednoczone z tego nie wyjdą. Wie o tym, że miało nie być 
polityki, ale nie może. Pan mówi, że nikt nam nie będzie mówił gdzie mamy jechać i 
bronić. Ale ktoś może powiedzieć, że jakaś inna armia ma przyjechać i bronić polski, 
bo tak działa NATO. Zdaje Pan sobie sprawę z tego. W związku z tym, iż są takie a 
nie inne zmiany geopolityczne na świecie, to wydaje mu się, że trzeba szukać każdego 
sojuszu.

Zbigniew Tymuła - radny - myśli, że kolega nie był w wojsku natomiast on był i służył 
Polsce dwa lata w jednostce pierwszoliniowej. Na temat NATO nie będzie wchodził w 
dyskusję, proponował w tym temacie spotkać się po sesji.

Maria Napieracz - radna - zwracając się do pana radnego stwierdziła, że nam chodzi 
o ogólne rozeznanie, ilu jest zatrudnionych cudzoziemców I jak ten proces przebiega, 
jak wygląda i jak postępuje. My nie mamy nic do Kolumbijczyków czy innych 
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narodowości, którzy do nas przyjeżdżają i nie wie dlaczego Pan radny sugeruje, że 
my widzimy w tym, jako coś złego. Niemniej jednak radny ma prawo wiedzieć.

Nikt więcej nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Informację o realizacji 
Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy dla Powiatu 
Mieleckiego na lata 2023-2030 za 2024 rok, stanowiąca załącznik Nr 18 do 
protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - w imieniu Rady Powiatu 
Mieleckiego złożył podziękowania za współpracę oraz prosił o przekazanie 
podziękowania wszystkim pracownikom Powiatowego Urzędu Pracy.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 10 i przystąpił do realizacji punktu 11 porządku 
obrad.

Ad. 11

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Powiat Mielecki.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - w materiałach na sesję państwo Radni 
otrzymali z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Mielecki za 2024 rok. Powiedział, że zgodnie z art. 30a ust. 1 ustawy z dnia 26 stycznia 
1982 r. - Karta Nauczyciela organ prowadzący szkołę lub placówkę oświatową będący 
jednostką samorządu terytorialnego, po zakończeniu roku budżetowego, 
przeprowadza analizę poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w 
odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 
ustawy oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego. Następnie sporządza sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych 
przekazując organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego - Radzie 
Powiatu Mieleckiego, Regionalnej Izbie Obrachunkowej, dyrektorom jednostek 
oświatowych oraz związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. Ponadto 
stwierdził, że skutkiem prawidłowej realizacji Regulaminu oraz dobrej polityki oświatowej 
średnie wynagrodzenia nauczycieli są ponad średnie ustawowe. Jeżeli będą pytania do 
niniejszego sprawozdania to odpowiedzi na nie udzieli Pan Andrzej Bryła - 
Wicestarosta Powiatu.

Nikt nie zabierał głosu w sprawie przedłożonego sprawozdania.

Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady stwierdził, że Sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w 
szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Mielecki, za 2024 rok, Rada 
Powiatu przyjęła do akceptującej wiadomości. Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 19 
do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 12 i przystąpił do realizacji punktu 13 porządku 
obrad.

27



Ad. 12

Informacja o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania 
Komendy Powiatowej Policji w Mielcu w roku 2024.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - Państwo radni w 
materiałach na sesję otrzymali informację o stanie porządku i bezpieczeństwa 
publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej Policji w Mielcu w roku 2023. 
Komendant Powiatowy Policji zgodnie z art. 10 ust. 1 i 3 ustawy o Policji składa Radzie 
Powiatu roczne sprawozdanie ze swojej działalności oraz informację o stanie porządku 
i bezpieczeństwa publicznego. Rada Powiatu na tej podstawie może określić w drodze 
uchwały, istotne dla wspólnoty samorządowej zagrożenia bezpieczeństwa i porządku 
publicznego. Informację o stanie porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie 
działania Komendy Powiatowej Policji w Mielcu Państwo Radni otrzymali w 
materiałach na sesję i mieli możliwość zapoznania się z nią. Jeżeli będą pytania do 
niniejszej informacji to odpowiedzi na nie udzieli p.o. Komendanta Powiatowego Policji 
w Mielcu Pan Paweł Leś.

W dyskusji głos zabrali:

Stanisław Kagan - radny - zwrócił się z zapytaniem do Pana komendanta, które z dróg 
na terenie naszego powiatu, mówi tu o powiatowych czy wojewódzkich są najbardziej 
niebezpieczne.

Paweł Leś - p.o. Komendant Powiatowy Policji w Mielcu - zabierając głos powiedział, 
że na chwilę obecną z przeprowadzonych analiz zdarzeń wygląda na to że są to dwie 
drogi 985 i 984, które są obciążone większą liczbą zdarzeń drogowych.

Zbigniew Tymuła - radny - powiedział, że czekamy kiedy „p.o.” zniknie z przodu i już 
będzie komendant z doświadczeniem z naszego terenu i tego byśmy sobie życzyli. 
Przyglądając się sytuacji w oparciu o sprawozdanie widzi, że brak jest tematów 
zatrudniania. Ile mamy wakatów, czy wszystkie są zabezpieczone. Ponadto 
zastanawiał się, czy Powiat wpierał finansowo policję czy nie, proponowałby z racji 
tego, że budżet robi się cienki, wesprzeć policję, gdyż tak naprawdę bezpieczeństwo 
jest najważniejsze. We wcześniejszych latach takie pomoce były udzielane i jest 
ciekawy czy nadal tak będzie. Jak z tematem pomieszczeń, czy nadal Policja korzysta 
z pomieszczeń w pogotowiu czy będzie miała swoją siedzibę. Czy Policja ma jakieś 
problemy czy szukacie swojego lokum. Pytał kiedy powstanie konkretny Komisariat 
Policji Powiatowej w Mielcu.

Paweł Leś - p.o. Komendant Powiatowy Policji w Mielcu - jeżeli chodzi o zatrudnienie 
to na chwilę obecną na 233 wakaty mamy zatrudnionych 228 funkcjonariuszy, także 
jeżeli chodzi o zatrudnienie na ten moment, poziom jest zadowalający. Zostały 
uzupełnione wakaty, ale w chwili obecnej trwa też proces szkolenia. Liczy, że proces 
zatrudnienia mocno się ustabilizuje. Jeżeli chodzi o lokalne w pogotowiu to nadal z 
nich korzystamy i mamy zabezpieczone do 2025 r. Jeżeli chodzi o kwestie nowego 
budynku - komendy to proces cały czas jest procedowany w Komendzie Wojewódzkiej 
Policji i w kolejnym planie modernizacji Policji. Taka potrzeba została zgłoszona i 
oczywiście Pan Komendant Wojewódzki - zastępca Komendanta Wojewódzkiego do 
spraw logistyki temat ten nadzoruje. Jeżeli chodzi o Komendę Główną to także tą 
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potrzebę sygnalizował władzom. Patrzymy z nadzieją na kwestie poprawy warunków 
lokalowych.

Stanisław Kagan - radny - podobnie jak w wojsku tak i w policji jest rozkaz, i się go 
wykonuje. Apelował do pana Starosty, do Zarządu o wsparcie, żeby kiedyś była to 
Komenda z prawdziwego zdarzenia i aby taka Komenda gdzieś na obrzeżach miasta 
powstała. Budynek po sąsiedzku mógłby być wykorzystany do innych celów. Zdaje 
sobie zdaję, że to trudny proces, ale pewnie też trochę i polityczny, bo to muszą być 
już finansowania centralne. Może czas zacząć projektowanie takiego budynku albo co 
najmniej znalezienie takiego miejsca.

Marek Kamiński - radny - zwrócił się z zapytaniem do Pana Komendanta, gdyż w 
miesiącu czerwcu ma być duży Air Show w Mielcu. Byłem uczestnikiem organizacji Air 
Show z dziewięćdziesiątego siódmego roku. Wówczas, aby państwo mieli obraz, to w 
sobotę i w niedzielę przez mieleckie lotnisko przewinęło się ponad 100 000 zł osób, bo 
wtedy Polska była w trakcie rozstrzygania, które samoloty odrzutowe - wojskowe będą 
do Polski kupowane. Radny zastanawiał się więc, czy urząd miasta będzie w tym 
wydarzeniu partycypował i czy będą jakieś instytucje z lotniska. Będzie to bardzo duże 
wyzwanie dla policji nie tylko naszej ale i tej, która nam będzie pomagać. 
Wypowiadając się w kwestii wolnych wakatów to wiadomym jest, że cała Polska ma 
potężny problem.

Maria Należna - radna - odniosła się do cudzoziemców. Radna pytała, czy w 
sprawozdaniu, pośród podanych statystyk odnośnie przestępstw i wszczętych 
postępowań są cudzoziemcy? Jeśli tak, to ile. Czy policja prowadziła w 2024 r. 
kontrolę legalności pobytu, bo tam, zgodnie z ustawą o cudzoziemcach policja ma 
prawo przeprowadzać kontrolę na terytorium Polski.

Paweł Leś - p.o. Komendant Powiatowy Policji w Mielcu - na ten moment nie ma 
precyzyjnej informacji jeżeli chodzi o liczbę przestępstw zrejestrowanych przez 
cudzoziemców. Precyzyjnej informacji komendant udzieli na piśmie. Jeżeli chodzi o 
sam problem cudzoziemców to są to przestępstwa niczym nie odbiegające od 
przestępstw naszych obywateli, nie są to jakieś ciężko kryminalne w naszym powiecie. 
Jest dużo wykroczeń o charakterze porządkowym. Także na ten moment nie 
stwierdzamy jakiegoś zwiększonego problemu z obywatelami innych Państw. Jeżeli 
natomiast chodzi o kontrolę legalności to w 2024 r. to takiej akcji zintensyfikowanych 
czynności nie prowadziliśmy. W ostatnim czasie przeprowadziliśmy akcję z udziałem 
straży granicznej.

Mikołaj Skrzypiec - radny - zwrócił się z zapytaniem odnośnie informacji do Pana 
komendanta. Zwrócił uwagę, że mamy takie narzędzie jak krajowa mapa zagrożeń i 
bezpieczeństwa. Chciałby dowiedzieć się jak to działa, gdyżjest w informacji napisane, 
że macie Państwo potwierdzalność zgłoszeń 53%. Czy każde z tych zgłoszeń, 
faktycznie jest sprawdzane. Jeżeli tak, to w jaki sposób. Odnosi się tu w głównej mierze 
do przestępstw związanych z przekraczaniem prędkości. Jeżeli spojrzeć na tą mapę 
w Mielcu to ulica Niepodległości jest niemalże na czerwono czyli zgłoszenia są 
regularne. Jeżeli chodzi o te przekroczenia to z roku na rok tych zgłoszeń dotyczących 
przekroczenia dopuszczalnej prędkości jest prawie dwukrotny wzrost. Jak więc ta 
mapa przekłada się na praktyczne działania. Czy Państwo jesteście w stanie na 
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przykład weryfikować to np. poprzez wysłanie patrolu? Czy to zależy od zgłoszenia? 
Jak jest ustalana ta potwierdzalność.

Paweł Leś - p.o. Komendant Powiatowy Policji w Mielcu - w każdym przypadku 
jesteśmy zobligowani do tego, żeby takie zgłoszenie weryfikować. Część jednak 
zgłoszeń nie potwierdza się i poprzez kierowanie sił i środków po prostu traktujemy to 
jako niepotwierdzone. Jeżeli chodzi o powtarzalność, to jest pewnego rodzaju 
uporczywość w zaznaczaniu tego miejsca, jeżeli chodzi o występujące zagrożenie.

Marek Kamiński - radny - jako członek Rady Osiedla Szafera wielokrotnie zgłaszał 
problemy występujące na tzw. rynku. Wówczas też patrole zostały podwojone, 
szczególnie w godzinach wyjść pracowników ze strefy czyli w godzinach od 22.30- 
23.30. Ilość incydentów spożywania alkoholu i łamania porządku natychmiast spadła 
o % czyli skuteczność jest bardzo duża. Jak powiedział Pan komendant wszystko musi 
być zweryfikowane. Był także mieszkańcem ul. Niepodległości i potwierdza, że 
sytuacje przekraczania prędkości, a także jazdy szczególnie osób młodych ze z 
stuningowanym silnikiem nie są rzadkością.

Mikołaj Skrzypiec - radny - pytał czy jest możliwość, żeby Komenda wraz z 
Powiatowym Zarządem Dróg zaproponowała jakieś rozwiązania. Tak jak też powtarzał 
Pan radny sytuacja ta powtarza się notorycznie i zostaje zapisana na mapie zagrożeń. 
Każdy może tam zajrzeć. Zgłoszenia są regularne. Wszyscy wiemy jak to wygląda. 
Czy jest jakaś możliwość, żeby ewentualnie rozważyć jakieś zmiany w infrastrukturze 
drogowej albo jakoś uspokoić ten ruch fizycznie. Jest to pytanie może bardziej do pana 
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg.

Paweł Leś - p.o. Komendant Powiatowy Policji w Mielcu - nadmienił, że zwrócimy na 
to uwagę i przeprowadzimy taką analizę, a także ma nadzieję, że jakie wspólne wnioski 
z tego wyciągniemy i da się coś zmienić w tej infrastrukturze, aby bezpieczeństwo 
poprawić.

Józef Rybiński - radny - co prawda mówimy o roku 2024, ale nasila się proces próby 
wyłudzeń pieniędzy nie tylko od osób starszych ale innych, niekiedy skutecznie. Mówi 
tu m. in. o Gminie Radomyśl Wielki, którą reprezentuje. W chwili obecnej nie są to już 
stare numery, ale także numery komórkowe i osoby wyłudzające wiedzą nawet jaki 
stan konta posiadają. Czy w Komedzie Powiatowej Policji działa i funkcjonuje komórka, 
która nad tym procesem by czuwała, bo dostrzega, że takie zdarzenia w ostatnich 
dniach są odpychane. Zdaniem radnego jest to bardzo duży problem.

Paweł Leś - p.o. Komendant Powiatowy Policji w Mielcu - rzeczywiście jest to bardzo 
duży problem i jesteśmy świeżo po realizacji, w ramach której zatrzymaliśmy dwie 
osoby. Zastosowaliśmy środek izolacyjny w postaci aresztowania. Skąd natomiast 
wyłudzający wiedzą jaki jest stan konta? Bo najczęściej to wynika z treści rozmowy, a 
informację uzyskują bezpośrednio od rozmówcy. Nie jest bowiem tak, że on wie i zna 
stan konta, tylko przedstawia się jako rodzina, umiejętne dwoma pytania wprowadza 
w rozmowę i ma pełną wiedzę w zakresie oszczędności czy miejsca przechowywania 
środków. Jest to problem nie tylko naszego miasta, ale jest to problem w skali 
województwa i kraju. Coraz więcej jest grup, które w ten sposób działają. Są to grupy 
z udziałem obcokrajowców, a także obywateli polskich. Prawda jest taka, że 
prowadzimy skoordynowane działania z Komendą Wojewódzką. Przy każdym takim 
przypadku, czy to informacji czy zgłoszeniu wdrażamy swoje procedury z zakresu 
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czynności procesowych, ale i poza procesowych na podstawie zarządzeń 
indywidualnych do realizacji czynności operacyjnych. Taka komórka nie musi być 
wykorzystywana w pewnym zakresie, ale także zakresie działalności wydziału 
kryminalnego, w zakresie samego oszustwa, czy też wydziału do walki z 
przestępczością gospodarczą. Każde takie zdarzenie jest realizowane we współpracy 
z Komendą Wojewódzką Policji pod kątem ujawnienia sprawcy. Bardzo dużą rolą jest 
kwestia świadomości naszych rodzin i znajomych, bo każdorazowo kiedy dostajemy 
jakikolwiek sygnał, że coś się dzieje u nas w powiecie, to najczęściej odbywa się to 
etapowo i falami. Jeżeli jest wiele telefonów na terenie naszego powiatu to już 
wówczas działamy z szerokim apelem informacyjnym, poprzez media, portale, radio 
tak, aby dotrzeć do jak największej liczby mieszkańców, aby w tym momencie 
zareagować i wyczulić. W dalszym ciągu niestety stosowane przez nich techniki czy 
rozmowy doprowadzają do tego, że te osoby dają się naciągnąć.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - złożył podziękowania 
dla Komendanta Powiatowego Policji za współpracę z Radą Powiatu. Prosił o 
przekazanie podziękowań dla wszystkich pracowników KPP w Mielcu.

Nikt więcej nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Informację o stanie 
porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie działania Komendy Powiatowej 
Policji w Mielcu w roku 2024, stanowiąca załącznik Nr 20 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 12 i przystąpił do realizacji punktu 13 porządku 
posiedzenia.

Ad. 13

Sprawozdanie z realizacji zadań przez Komendę Powiatową Państwowej Straży 
Pożarnej w Mielcu za rok 2023.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - w materiałach na 
sesję Państwo radni otrzymali sprawozdanie z realizacji zadań przez Komendę 
Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Mielcu za rok 2024. Dodam, że art. 14 ust 
1 i 2 ustawy o Państwowej Straży Pożarnej stanowi, że rada powiatu przynajmniej raz 
w roku rozpatruje informację Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej 
o stanie bezpieczeństwa powiatu w zakresie ochrony przeciwpożarowej. Na podstawie 
tej informacji Rada Powiatu może określić w drodze uchwały kierunki działań 
zmierzających do usunięcia istotnych dla wspólnoty samorządowej zagrożeń w 
zakresie ochrony przeciwpożarowej.

W dyskusji głos zabrali:

Zbigniew Tymuła - radny - uwag ani zastrzeżeń nie ma. Pogratulował za inwestycje i 
rozwój jednostki ratowniczo gaśniczej. To duże jednostki ściągnięte przez Pana 
Komendanta i całą załogę. Przyglądając się sprawozdaniu powiedział, że z roku na 
rok wzrasta nam zdarzeń. 168 ogółem zdarzeń, 74 pożary. Straż pożarna ma co robić.
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Bardzo popularne są podpalenia. Na jego terenie było już kilka taki interwencji. 
Ponadto dostrzega, że jest 5 wakatów oficerskich. Radny pytał jaki jest tego powód. 
Zwróci uwagę, że jeżeli chodzi o straż pożarną to mamy się czy poszczycić, mamy 
sprzęt, mamy samochody i wyposażenie, które praktycznie w ostatni czasie zostało 
wymienione. Życzył spokojnej służby i oby było jak najmniej wyjazdów.

Łukasz Kapinos - Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Mielcu - 
zabierając głos powiedział, że 5 wolnych wakatów pozostawało na koniec 2024 r. i były 
związane z przejściem na zaopatrzenia emerytalne. Nie ma tu zagrożenia i te etaty 
zostaną uzupełnione bądź absolwentami szkół, którzy przyjdą w ciągu roku, albo jest 
zainteresowanie przeniesienia funkcjonariusz z innych komend, z innej części Polski. 
Nie ma więc zagrożenia etatowego.

Nikt więcej nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Sprawozdanie z 
realizacji zadań przez Komendę Powiatową Państwowej Straży Pożarnej w Mielcu za 
rok 2024, stanowiąca załącznik Nr 21 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 13 i przystąpił do realizacji punktu 14 porządku 
obrad.

Ad. 14

Sprawozdanie o stanie sanitarno - higienicznym powiatu mieleckiego za 2024 
rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu Mieleckiego - w materiałach na 
sesję Państwo Radni otrzymali przedmiotowe sprawozdanie. Państwowy Powiatowy 
Inspektor Sanitarny na mocy art. 12a ust. 3 i 3a ustawy o Państwowej Inspekcji 
Sanitarnej ma obowiązek przedstawiania radzie powiatu przynajmniej raz w roku 
informacji o stanie bezpieczeństwa sanitarnego powiatu. Na podstawie przedłożonej 
informacji Rada Powiatu ma prawo występowania w drodze uchwały, z wnioskami o 
podjęcie działań przez właściwy organ Państwowej Inspekcji Sanitarnej w celu 
zapewnienia należytego stanu bezpieczeństwa sanitarnego. Ponieważ Państwo Radni 
mieli możliwość zapoznania się z powyższą informacją, to w przypadku pytań, 
odpowiedzi na nie udzieli Pan Grzegorz Burek Państwowy Powiatowy Inspektor 
Sanitarny w Mielcu.

Nikt nie zabierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Sprawozdanie o 
stanie sanitarno - higienicznym powiatu mieleckiego za rok 2024, stanowiące 
załącznik Nr 22 do protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - w imieniu Rady Powiatu złożył 
podziękowania na ręce Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Mielcu za dobrą 
współpracę.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 14 i przystąpił do realizacji punktu 15 porządku 
obrad.
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Ad. 15

Informacja o stanie bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na obszarze 
powiatu mieleckiego w 2024 roku.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - poinformował, że Powiatowy 
Lekarz Weterynarii w Mielcu przekazał informację o stanie bezpieczeństwa sanitarno 
- weterynaryjnego, które Państwo radni otrzymali w materiałach i mieli możliwość 
zapoznania się. Dodam, że Powiatowy Lekarz Weterynarii na mocy ustawy o Inspekcji 
Weterynaryjnej jest zobowiązany od składania przedmiotowej informacji jedynie 
Wojewódzkiemu Lekarzowi Weterynarii, jednak celowe wydaje się zapoznanie z nią 
także Radnych Rady Powiatu Mieleckiego. Jeżeli będą pytania to odpowiedzi na nie 
udzieli obecna na dzisiejszej sesji Pani Bernadeta Bator - Powiatowy Lekarz 
Weterynarii.

W dyskusji głos zabrali:

Stanisław Kagan - radny - podziękował Państwowej Inspekcji Weterynaryjnej za 
sprawne działanie, podobnie jak inspekcji sanitarno - higienicznej. Apelował do 
mieszkańców, abyśmy korzystali z takich rozwiązań prawnych i kupowali produkty 
zwierzęce w punktach rolniczego handlu detalicznego, który inspekcja weterynaryjna 
prowadzi.

Zbigniew Tymuła - radny - zwrócił uwagę, że ASF się już skończył, a rozpoczął się 
Rzekomy Pomór Drobiu. Co to oznacza? „Rzekomy” czy raczej rzeczywisty. Ponadto 
powstały szczególnie przy drogach wojewódzkich tabliczki z napisem. Każdy taki 
element z uwali na bezpieczeństwo powinien zostać zgłoszony. Należałoby 
poinformować nawet telefonicznie czy mailowo, że w związku z takim zagrożeniem 
wstawiamy takie tabliczki.

Bernadeta Bator - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Mielcu - zabierając głos 
powiedziała, że temat poruszony przez Pana radnego to jest temat aktualny i nie 
dotyczy ubiegłego roku. Jest to taka właśnie nazwa choroby. Inaczej „choroba 
Newcastle”. Jeżeli chodzi o tablice, to ich ustawieniem zajmują się Urzędy Gmin, które 
otrzymały informacje i ich zadaniem jest oznakowanie terenu. Ponadto rozporządzenie 
wydał Wojewoda z racji tego, że choroba objęła nie tylko teren mielecki, ale także 
powiat dębicki.

Maria Napieracz - radna - z informacji jakie posiada, to służby weterynaryjne dokonują 
wizyty w gospodarstwach. Co mam na celu takie działanie.

Bernadeta Bator - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Mielcu - jest to obowiązek 
wynikający z rozporządzenia Wojewody, który ma na celu poinformowanie gospodarzy 
o obowiązkach polegających na tym, że kury znajdujące się w obszarach 
zapowietrzonych i zagrożonych powinny być zamykane. Nie mogą być wypuszczane 
na wolne przestrzenie. Nie są to kontrole. Wizytacje polegają na tym, że nasi 
pracownicy podjeżdżają pod bramkę i pytają jak ten drób jest utrzymywany. Jest to 
potrzebne do zniesienia obszarów, gdyż musimy wykazać ile tego drobiu mamy na 
terenie powiatu. Wiadomo, że choroby rozwijają się tam, gdzie są zwierzęta. Także im 
więcej zwierząt jest podatnych tym tą chorobę ciężej jest zwalczyć. Tu głównym celem 
jest informowanie, gdyż nie do każdego mieszkańca jest w stanie dotrzeć pomimo 
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poinformowania gminy. Dodała natomiast, że nie chodzimy i nie sprawdzamy 
kurników.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - powiedział, że w okolicach powiatu, a najbliżej 
w Szczucinie mamy targowisko z drobiem. W związku ze stwierdzeniem u nas ogniska 
rzekomego pomoru drobiu, to czy przez naszych sąsiadów, pewnie z Dąbrowy 
Tarnowskiej, podejmowane są jakieś działania związane ze wzmożeniem kontroli na 
tym targowisku. Z informacji jakie posiada od hodowców drobiu to podejrzewają, że to 
targowisko mogło być źródłem zakażenia u nas.

Bernadeta Bator - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Mielcu - nadmieniła, że targowisko 
w Szczucinie nadzorowane jest przez Powiatowego Lekarza Weterynarii w Szczucinie. 
Z tego co wie, to Powiat Dąbrowski też podlega obostrzeniom ze względu na rzekomy 
pomór drobiu, ponieważ w Tarnowie też miało miejsce ognisko. My nie mamy tu 
dużego wpływu. Dopóki my, hodowcy będziemy kupować drób w takich miejscach to 
jest ryzyko przenoszenia choroby. Najlepiej zakupów dokonywać bezpośrednio u 
drobiarza, bo na naszym terenie są gospodarstwa, które odchowują drób i sprzedają 
do rzeźni, mamy więc hodowców, którzy prowadzą tzw. odchówek. Oni więc biorą 
pisklęta, odchowują do pewnego momentu i później takie pisklęta od takiego hodowcy 
można kupić.

Zbigniew Tymuła - radny - pytał, ile drobiu już zostało wybite? Słyszał o jednym 
gospodarstwie w Radomyślu Wielkim. Czy było może więcej? Ponadto pytał jak 
kształtują się statystyki po ASF, o ile zmniejszyła się liczba gospodarstw, które 
hodowały trzodę chlewną.

Bernadeta Bator - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Mielcu - jeżeli chodzi o rzekomy 
pomór drobiu to stwierdziliśmy chorobę w 2 kurnikach i zwierzęta zostały wybite. 
Jeden kurnik miał obsadę 13 000 szt. Wiadomo, że w trakcie choroby część z ptaków 
popadało więc nie cała liczba została zutylizowana. Natomiast drugie gospodarstwo 
posiadało dwa kurniki i tam obsada wynosiła 35 000 szt. Poza tym nie było innych 
ognisk. Na tym etapie mamy chorobę zwalczoną i nie ma nowych ognisk. Jeżeli 
wszystko będzie w porządku to od 9 kwietnia br. powinniśmy znieść wszelkie 
ograniczenia i obszary. Natomiast jeżeli chodzi o ASF to w momencie kiedy choroba 
miała miejsce w 2021 roku to mieliśmy 51 ognisk, czyli 51 gospodarstw gdzie 
potwierdzono i stwierdzono chorobę u zwierząt, a które musiały być zgodnie z 
przepisami wybite. Natomiast gospodarstwa, które były w bliskiej odległości to przepisy 
pozwalały na wybijanie prewencyjne. Jeżeli się rolnik się zgodził to było 
przeprowadzone wybijanie. Natomiast mamy też takie gospodarstwa, w których 
gospodarz się nie zgodził i funkcjonują one do dziś. Jeżeli chodzi o ilość gospodarstw 
to ilość gospodarstw zmniejszyła się, natomiast pogłowie świń nawet wzrosło, bo duże 
gospodarstwa rozwijają się. Zrezygnowali z hodowli głównie mali hodowcy, którzy 
kiedyś utrzymywali jedną maciorę albo dwie. Natomiast cały czas gospodarstwa się 
odradzają. W tym roku około 11 gospodarstw wznowiło swoją działalność. W ubiegłym 
roku też było to kilkadziesiąt gospodarstw. Ogólnie mamy koło 480-500 gospodarstw. 
Dodała, że w tym tygodniu będzie składać wniosek o zniesienie chociaż częściowo 
stref. W ubiegłym roku 10 września złożyła wniosek, ale 20 września pojawiło się nowe 
ognisko ASF-u u dzika na terenie gminy Przecław. W tym roku w marcu złoży kolejny 
wniosek.
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Zbigniew Tymuła - radny - jego pytanie wynika z tego, że Wojewoda znosi strefy ASF- 
u i otrzymał nakaz rozbiórki siatek przy drodze 987.

Bernadeta Bator - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Mielcu - zwróciła uwagę, że jeżeli 
chodzi o decyzje powiatowego lekarza weterynarii i Wojewodę, to jeżeli jest choroba, 
to my ustanawiamy obszar zagrożony i zapowietrzony. Są to obszary bezpośrednio 
wokół ogniska choroby. Jeżeli zwalczymy ognisko choroby to nie będziemy mieć 
obszaru ani zapowietrzonego ani zagrożonego. Natomiast obszary objęte 
ograniczeniami tj. różowy, niebieski i czerwony są ustanawiane na podstawie 
przepisów unijnych. My wnioskujemy do Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii, 
Wojewódzki lekarz przesyła to do Głównego Lekarza. Natomiast tu jest spotkanie 
Komisji Europejskiej i tutaj są znoszone te obszary, gdyż są umiejscowione w przepisie 
unijnym.

Nikt więcej nie zabierał głosu.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Informację o stanie 
bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na obszarze powiatu mieleckiego w 
2024 roku, stanowiącą załącznik Nr 23 do protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - podziękował Pani Bernadecie 
Bator Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii za doczasową współpracę z Radą 
Powiatu. Prosił o przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 15 i przystąpił do realizacji punktu 16 porządku 
obrad.

Ad. 16

Sprawozdanie Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mielcu za 
2024 r.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - poinformował, że w materiałach 
na sesję Państwo Radni otrzymali Sprawozdanie Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Mielcu za 2024 r. Przewodniczący zapytał, czy są pytania do 
zaproszonego na dzisiejszą sesję Pana Mariusza Działo Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego?

W dyskusji głos zabrali:

Waldemar Barnaś - radny - po zapoznaniu się ze sprawozdaniem stwierdził, że nie 
ma w nim żadnych uwag do pracy Powiatowego Nadzoru Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego i zatem także Inspektora Nadzoru Budowlanego w Mielcu. W 
sprawozdaniu jest wymienionych szereg kontroli, które przeprowadził powiatowy 
inspektor. Nigdzie nie znaleziono uchybień ani zastrzeżeń. Na dzisiejszej sesji 
widzimy nowego Inspektora. Zwrócił się z zapytaniem do pana Starosty co stało się z 
poprzednim powiatowym inspektorem nadzoru budowlanego i rozumie, że Pan 
Starosta go odwołał. Nie ma takiej informacji czy pan Starosta zrobił to w uzgodnieniu 
z Wojewódzkim Inspektorem czy Pan to zrobił na wniosek Wojewódzkiego Inspektora
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Nadzoru Budowlanego, bo takie są możliwości, które mogły zaistnieć. Od kiedy 
poprzedni Powiatowy Inspektor nie sprawuje tej funkcji.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - zabierając głos powiedział, że aby powołać 
nowego inspektora, poprzedni inspektor nadzoru budowlanego musiał być odwołany. 
Było to jesienią ub. r. W tym przypadku on złożył wniosek o odwołanie poprzedniego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego. Wniosek ten został zaakceptowany i dokonał zmiany.

Waldemar Barnaś - radny - pytał jaki był powód? Oczywiście nie musi Pan tego 
podawać.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - nie chciałby tej kwestii rozwijać z rożnych 
powodów, natomiast pewnie już państwo wiedzą jaki był powód. Była to dość głośna 
sprawa pewnej strzelnicy w Chorzelowie i problemem związany z zagrożeniem jakie 
pojawiło się później z postrzałów po elewacjach i po budynkach, które stały na linii 
ognia tej strzelnicy. Osobiście dowiedział się późno, od dziennikarzy, a sprawa była 
już procedowana. Niniejsza sprawa była dość mocno opisywana, dość mocno 
omawiana w prasie ogólnopolskiej. W tej sprawie miał inne oczekiwania od 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, niemniej jednak prace poprzednika 
ocenia również wysoko. To była taka sytuacja, która powiedzmy mogła zmienić jego 
podejście do osoby, a nie zmienia oceny tej osoby.

Waldemar Barnaś - radny - czyli ma rozumieć, że uczynił to i sugerował się Pan 
Starosta artykułami prasowymi?

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - również to sprawdzał.

Waldemar Barnaś - radny - pyta dlatego, że jeżeli taki incydent miał miejsce i 
przypuszcza, że pewne organy się tą sprawą zajęły, to zajęła się także Komisja 
Bezpieczeństwa. Jeżeli zajęła się tym Komisja Bezpieczeństwa to gdzieś w protokole 
powinno być to odnotowane. Szukał tych protokołów i nie może ich znaleźć. Prosił o 
zwrócenie na to uwagi, bo nie wie, kto te protokoły publikuje na stronach 
internetowych. Stwierdził, że nie można ich znaleźć, chyba że on ma jakiś błąd. 
Ostatnie protokoły z Komisji Bezpieczeństwa zostały opublikowane w 2023 roku. Z 
2024 r. nie ma żadnego protokołu. Może jest w błędzie, ale się ich nie doszukał, a 
chciał wiedzieć więcej.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku Starosty była ta sprawa poruszona, może nawet we wrześniu ubiegłego 
roku. Na posiedzeniu był Pan Dyrektor i Pan Stanisław Kagan, i było jego radykalne 
wystąpienie. Z uwagi, iż są to sprawy związane z personalnymi kwestiami to nie były 
one poruszane, natomiast powiedział, że o sprawie mogą się państwo dowiedzieć z 
artykułów prasowych. Natomiast na zasadzie dżentelmeńskiej nie chce o tym mówić, 
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bo to dotyczy to sprawy konkretnej osoby. Elegancja mówi w ten sposób, że ma prawo 
do dokonania takiej czynności i skorzystał z tego prawa.

Waldemar Barnaś - radny - jego pytanie wynika z tego, że nie chce też sugerować 
się żadnymi artykułami prasowymi. Nie jest tego typu człowiekiem czy konstruktem, 
który opierałby się na plotkach czy jakiś niesprawdzonych informacjach. Dlatego pytał 
Starostę, a nie mógł się dostać do protokołów z rzeczonej komisji. Dlatego jeżeli taka 
informacja jest gdzieś w protokole to prosił, ażeby te protokoły znalazły się tam gdzie 
powinny się znaleźć i powinny być dostępne.

Krzysztof Olszewski - radny - chyba nie czyta tych samych gazet co pan Starosta i nie 
za bardzo wie, o co chodzi. Nie wie jakie były przyczyny merytoryczne odwołania. 
Prosił mówić konkretnie. Jeżeli pan Starosta ocenia pracę człowieka pozytywnie to 
dlaczego go odwołał. Jesteśmy na posiedzeniu Rady Powiatu, a Rada jest organem 
kontrolnym. Opinia publiczna także ma prawo poznać stanowisko, czy w tej strzelnicy 
były jakieś stwierdzone uchybienia czy nie było.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - wyjaśnił, że powołanie i odwołanie należy 
wyłącznie do kompetencji Starosty Powiatu. Nie jest nigdzie napisane, że starosta 
konsultuje z Radą, ani nie jest nigdzie napisane, że Starosta musi się dzielić 
powodami, dla których wykonał takie, a nie inne działanie. Nie rozmawia o sprawach 
osób, które odwołał czy powołał. Są to sprawy personalne i prosił to uszanować.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Sprawozdanie 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mielcu za 2024 r., stanowiące 
załącznik Nr 24 do protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - złożył podziękowania Panu 
Mariuszowi Działo Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru Budowlanego za 
dotychczasową współpracę z Radą Powiatu. Prosił także o przekazanie 
podziękowania pracownikom.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 16 i przystąpił do realizacji punktu 17 porządku 
obrad.

Ad. 17

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Starosty 
Powiatu Mieleckiego za 2024 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - powiedział, że zgodnie z art. 38 b ust. 3 
ustawy o samorządzie powiatowym nie później niż do końca stycznia następnego roku 
kalendarzowego Starosta składa Radzie Powiatu sprawozdanie z działalności Komisji 
za rok ubiegły, które także podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Podkarpackiego.
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Nikt nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości sprawozdanie 
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024 r., stanowiące 
załącznik Nr 25 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 17 i przystąpił do realizacji punktu 18 porządku 
obrad.

Ad. 18

Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poinformował, że radnych w dniu 
11 kwietnia 2025 r. o godzinie 11.00 w Sali Obrad Starostwa Powiatowego w Mielcu 
odbędzie się szkolenie prowadzone przez pracowników Urzędu Skarbowego w Mielcu 
na temat oświadczeń majątkowych dla radnych oraz osób zobowiązanych do ich 
składania. Serdecznie zaprosił na to spotkanie.

Antoni Skawiński - radny - złożył dwa oświadczenia o następującej treści: 
„Bezpieczeństwo Polski zależy od zachowania ziemi w rodzinnych gospodarstwach 
rolnych. Dziś z powodu nieopłacalnych cen produktów rolnych wiele z tych 
gospodarstw narażonych jest na upadek. Istnieje zagrożenie, że Polską Ziemię 
przejm/ą firmy zagraniczne. Wyliczony dochód 5451 zł z jednego hektara 
przeliczeniowego to fikcja, a jest bardzo szkodliwy bo pozbawia rolników i ich dzieci, 
nawet te studiujące, pomocy socjalnej. Wprowadzane na wsi przepisy skutecznie 
zniechęcają do gospodarowania na Ojczystej Ziemi, a przecież to rolnicy 
gospodarujący na rodzinnych gospodarstwach rolnych przyczynili się do przemian 
ustrojowych w latach 1980-1989 gdy upadły PGRy to z rodzinnych gospodarstw była 
żywność dla całego narodu. W imieniu rolników zwracam się do wszystkich dla których 
los Polski nie jest obojętny, do podjęcia działań ratujących rodzinne gospodarstwa 
rolne, to rolnicy w trudnych czasach nieopłacalności powinni korzystać z różnorodnej 
pomocy Państwa Polskiego, a nie najbogatsi w formie dopłat do 40 tyś zł do 
samochodów elektrycznych”.

„Rondo w Woli Mieleckiej powinno mieć nazwę, która przyczyni się do edukacji 
patriotycznej Młodych Pokoleń Polaków. W 2025 roku przypada tysięczna rocznica 
koronacji Bolesława Chrobrego na Króla Polski, dokonana w Wielkanoc 18 kwietnia 
1025 roku w Katedrze Gnieźnieńskiej. Bolesław Chrobry podczas swojego panowania 
powiększył obszar Państwa Polskiego, czyniąc je krajem potężnym. Korona była w 
późniejszych latach przenoszona na Godło Polski. Po rozbiorach i odzyskaniu 
niepodległości korona powróciła na Godło Polski w 1919 roku. W czasach PRL Orzeł 
Biały został pozbawiony korony. Po roku 1989 korona znów jest na godle Polski jako 
znak siły i suwerenności Ojczyzny. Dlatego, proponuję, aby rondu w Woli Mieleckiej 
nadać nazwę Tysiąclecia Korony Polskiej.” Wie o tym, że terytorialnie, jest to na 
terenie Gminy Wiejskiej Mielec, ale dotyczy to także dróg powiatowych. Jest to rondo 
łączące drogi powiatowe. Zwraca się do Starosty Powiatu o wyrażenie swojej opinii, 
bo wie, że działania dotyczące nadania nazwy ronda wstępnie są już podejmowane. 
Chciałby, aby głos Rady Powiatu dotyczący dróg powiatowych także wybrzmiał. Jeżeli 
mówimy już o tym rondzie to, w dalszym ciągu czekamy, aby przy tej drodze 
najbardziej uczęszczanej, czyli od nowego ronda w stronę starego mostu, a także w 
kierunku Rzędzianowic coś zaczęło się dziać. Chodzi o to, aby po jednej stronie drogi 
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powstał chodnik, bo jest tam bardzo niebezpiecznie. Niejednokrotnie obserwuje, jak 
młodzież wracająca ze szkoły, wysiadająca na przystanku przebiega przez jezdnię. 
Zwracał się już wcześniej o to rondo i chodnik. Wtedy można było rozwiązać ten 
problem i przeciągnąć chodnik w kierunku starego mostu. Nie neguje tego, że gminy 
występują o budowanie chodników, ale chyba nie ma bardziej niebezpiecznego 
miejsca w całym powiecie mieleckim. Tak samo niebezpieczne miejsce jest w 
Czerminie, jest to kawałek drogi z głębokimi rowami, na wprost zakładu unasienniania. 
Słyszy się teraz, że ktoś nie chce dać ziemi. To nie zakład w Krasnym, który obecnie 
zarządza tą jednostką wniósł udział tylko ta ziemia została zabrana z chłopskich pól i 
została utworzona spółdzielnia. Później natomiast powstał zakład unasienniania. 
Dzisiaj jest to własność Polski, a nie jakiegoś przedsiębiorstwa.

Stanisław Kagan - radny - stwierdził, że jest kilka tematów nad którymi wypada 
podyskutować. Powróci do tematu rolniczego handlu detalicznego. Radny Skawiński 
podnosił sprawę funkcjonowania naszych gospodarstw stąd apelował, abyśmy 
kupowali u naszych rolników. Poruszając kwestię dojazdu do autostrady A4 z Mielca 
prosił Pana Starostę o podzielenie się wiedzą w tym temacie. Apelował o to, aby 
dyskusja na temat rozwiązań na temat koncepcji była dłuższa, aby każdy radny mógł 
podyskutować z udziałem różnych fachowców i zrealizować budżet, który jest 
zaplanowany na ten rok, czyli mowa o koncepcji.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - powiedział, że jest wdzięczny Panu 
Antoniemu za taką inicjatywę. Pan Antoni jeszcze w czasie, kiedy on był wójtem 
zabiegał o to rondo i ma takie moralne prawo do wskazania, czy zaproponowania 
nazwy tego ronda „Tysiąclecia Korony Polski” i pasuje do okoliczności rocznicy jaką 
będziemy obchodzić. Odnosząc się do ścieżki w Woli Mieleckiej powiedział, że jest 
ona projektowana, mówi tu odcinku od mostu do ronda w Piątkowcu. Ten odcinek jest 
objęty projektem i w sprawozdaniu Starosty zostało napisane, że został ogłoszony 
przetarg i został wybrany wykonawca, zatem ta sprawa jest już poruszana. Odnosząc 
się do kwestii poruszonych przez Pana radnego Stanisława Kagana, uspokoił, że 
działa w tym kierunku, aby przygotować dla Powiatu jak najbardziej optymalne 
rozwiązanie w zakresie transportu drogowego, które ułatwi i uprości naszemu 
powiatowi dostęp do dróg sieci TEN-t. Drogą najbliżej położona jest autostrada A4. 
Należy przyznać, że na tym etapie są prowadzone przygotowania, dyskusje, rozmowy, 
bardziej koncepcyjne, przekonywanie osób do określonego pomysłu, do określonego 
sposobu realizacji tego pomysłu. Niemniej jednak od pomysłu do wykonania schodzi 
parę lat. Przy obwodnicy północnej było to 10 lat. Dzisiaj może powiedzieć tyle, że 
środki finansowe Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych do 2030 są już 
zakontraktowane, środki unijne do 2028 roku są zakontraktowane. Dlatego możemy 
mówić o realizacji w późniejszych latach. Jeżeli nie zaczniemy dzisiaj to te lata będą 
jeszcze bardziej późne. Przygotowanie koncepcji będzie trwało rok czasu, a 
przygotowanie projektu i jego uzgodnienie to będą następne dwa lub trzy lata. Zatem 
te działania muszą być odpowiednio wcześniej rozpoczęte, abyśmy mogli mówić o 
wpisaniu tej inwestycji do finansowania w latach po 2028 lub po 2030. Z informacji 
jakie posiada to jest uzgadniany przebieg drogi krajowej 73, który będzie szedł przez 
Wisłę nowym mostem do Kielc (Jasło - Kielce). Na odcinku od Jasła do Pilzna droga 
będzie remontowana, modernizowana wraz z budową obwodnicy Pilzna, natomiast w 
uzgodnieniu jest projekt w okolicy Tarnowa, wytyczenia nowej trasy i wytyczenia dalej 
drogi w kierunku województwa świętokrzyskiego, nowym mostem. Tu też mamy 
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wiadome pewne swoje uzgodnienia i interesy. Chcemy, żeby to było jak najbardziej w 
powiecie mieleckim. Obszar w okolicach Szczucina jest trudny z uwagi na zagrożenie 
powodziowe, więc będziemy chcieli zaproponować tak, abyśmy mogli skorzystać jako 
powiat. Oczywiście to są informacje, które na dzień dzisiejszy może powiedzieć, 
natomiast nadal prowadzone są rozmowy dla dobra powiatu. Możemy wspólnie 
działać, bo to jest nasz wspólny interes. Może być starostą do jakiegoś momentu, 
może być do tej kadencji tylko starostą, może nie być nawet pełnej kadencji Starostą. 
Ktoś musi po nim coś przejąć i kontynuować dalej. Takie wspólne działanie jest w tym 
przypadku bardzo korzystne. Zaprosił kolegów z Prawa i Sprawiedliwości do 
współpracy i współdziałania.

Zbigniew Tymuła - radny - zabierając głos powiedział, że powstał pewien zespół w 
którym między innymi ma przyjemność uczestniczyć. Spotkaliśmy się raz. Nie ma u 
nas żadnej drogi krajowej, stąd prosił, aby nie mówić o Dyrekcji Generalnej tylko o 
drogach wojewódzkich, na które tu trzeba położyć duży nacisk. Pierwszym tematem 
jest obwodnica, która musi być realizowana, a drugim tematem jest rozbudowa dróg 
wojewódzkich. Kolejne tematy to drogi krajowe. Zwrócił uwagę Pana Starosty, na 
piękny, nowopowstały most. Nie liczmy, że droga 73 będzie realizowana w kierunku 
Szczucina, gdyż tam jest ciasno, ale pójdzie w kierunku Nowego Korczyna, bo tam już 
jest wybudowany most. Prosił nie łudzić się, że tamtędy pójdzie droga, bo pójdzie 
jeszcze dalej, bo most w Nowym Korczynie powstał po to, ażeby żeby właśnie zrobić 
nitkę i ominąć Szczucin, który jest naprawdę zakorkowany. W kwestii projektu i kwoty 
300 000 zł, konkretne decyzje zapadną już w tym tygodniu. Prosiłby, żeby zespół który 
został powołany zaczął funkcjonować i zaczął działać. Prosił, nie mówić, że budujemy 
drogi krajowe i że 2023 roku będzie jakieś światełko. Rozbudowujmy drogi 
wojewódzkie, które naprawdę udogodnią nam komunikację i połączenie z autostradą.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - dodał, że drogi wojewódzkiej przed 
2028-2030 nie zbudujemy, gdyż nie będzie na finansowania.

Waldemar Barnaś - radny - zabierając głos powiedział i ma pytanie, a może taką 
refleksję, gdyż z odpowiedzi Pana Starosty nie wynika, że jesteśmy jeszcze bardzo 
daleko. Wszyscy chcemy, żeby Mielec czy powiat mielecki posiadał połączenie z 
autostradą i to jak najkorzystniejsze. Tu wszyscy jesteśmy zgodni. Jeżeli mamy działać 
razem i wspólnie, niezależnie od tego kto i kiedy będzie funkcję pełnił to musimy się 
nawzajem szanować i nawzajem tą wiedzą wymieniać. Z informacji jakie przekazuje 
pan Starosta to jesteśmy jeszcze bardzo daleko, bo nawet nie ma koncepcji tylko jakieś 
rozmowy. Natomiast kolega Zbigniew informuje nas, że powstał jakiś zespół i z 
pewnych relacji jakie ukazały się na stronie Starostwa Powiatowego w Mielcu wynika, 
że taki zespół odbył spotkanie. Nie wie, jakie to było spotkanie i jakie były kryteria 
doboru do tego zespołu, i jakie jest zadanie tego zespołu. Zespół kojarzy mu się z 
jakimś konkretnym działaniem. Jeżeli tak, to dlaczego Rada nic o tym nie wie, bo tak 
w zasadzie to na tym spotkaniu ani jednego radnego nie wiedział. Na to spotkanie nie 
był zaproszony ani Przewodniczący Komisji Rozwoju, czy Przewodniczący Rady. 
Rozumie i ma nadzieję, że jest to jakaś chwilowa niedogodności, a radni będą 
informowani o potrzebach i budowie. Nie chce i nie oczekuje, że na każde spotkanie 
robocze będą chodzili radni. Należało choćby na początku zrobić spotkanie z Radą i 
co jakiś czas, kiedy takie rozstrzygnięcia będą potrzebne, będą wymagały jakiegoś 
szerszego rozumienia, a w przyszłości uchwały. Jeżeli mamy się szanować i jeżeli 
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mamy działać wspólnie w przyszłości, bo jak sam Pan Starosta mówi to trochę potrwa, 
to prosił o takie działania.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - wyjaśniając nadmienił, że było to spotkanie z 
udziałem samorządowców z gmin, przez które przechodziłaby ta inwestycja drogowa, 
przy udziale parlamentarzystów i specjalistów od dróg m. in. z udziałem radnego Pana 
Zbigniewa Tymuły. Było to spotkanie polegające na tym, jak postrzegana jest ta 
inwestycja i co każda z grup by oczekiwała. Nadmienił też, że pewne działania 
będziemy musieli też przedyskutować z każdym i jeżeli będzie potrzeba powołania 
takiego zespołu to będzie chętny. Natomiast nie był to zespół, a pierwsze robocze 
spotkanie w tej sprawie. Odnosząc się do pozostałych kwestii związanych z zespołem, 
to zdaje sobie sprawę, że będzie on analizował i przedstawiał propozycje.

Waldemar Barnaś - radny - zdaniem radnego ta dyskusja powinna odbyć się 
wcześniej, nie na sesji, na szybko i w ostatniej chwili. Pan Stanisław Kagan zadał 
pytania przy okazji sprawozdania Starosty, bo to spotkanie odbyło się pomiędzy 
sesjami, a zostało to przerzucone na koniec i gdzie jest presja czasu, i nadal będziemy 
mieć powierzchowną wiedzę.

Stanisław Kagan - radny - nadmienił, że jako radni powiatowi chcielibyśmy 
uczestniczyć i współdecydować i podejmować ambitne wyzwania, a także 
współpracować dla dobra Powiatu. 28 stycznia 2025 r. w mediach pojawił się artykuł 
mówiący, że mieleccy samorządowcy debatują nad przyszłą budową południowej 
obwodnicy miasta Mielca. Zdaniem radnego w jakiś sposób powinniśmy uczestniczyć 
i zajmować się tym problemem, abyśmy go kiedyś rozwiązali. Nadmienił również, że 
mieszkańcy bardzo mocno się zaangażowali i zaopiniowali wstępne warianty i może 
jest to jakiś kierunek, ale nie jest to wyczerpująca sprawa połączenia miasta Mielca. 
Chodzi o to, aby atrakcyjność naszego powiatu nie spadła. Dostęp do dobrej drogi jaką 
jest autostrada uczyni, że nie spadniemy w rankingu atrakcyjności tj. np. poziom 
bezrobocia. To jest naszą sprawą, abyśmy powoli doprowadzili to do finału. Nie jest 
też tak, że jest to droga wojewódzka, krajowa i nie jest to nasza sprawa. Otóż nie. To 
jest nasza sprawa ponieważ musimy wychodzić z inicjatywą i powoli pokazywać, że 
jest to konieczne dla naszego miasta, czy powiatu.

Maria Orłowska - radna - złożyła zapytanie o następującej treści: „W myśl rozdz. III 
Art.21 pkt 9 Ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym, zgłaszam 
zapytania o pomieszczenia w budynku Przychodni Nr 4. przy ul. Żeromskiego 17:

1) czy znajdują się pomieszczenia wolne, które mogłyby służyć pod wynajem jako 
gabinety lekarzy specjalistów?

2) czy są pomieszczenia wynajęte ale stojące puste?;

3) kto odpowiada za dysponowanie tymi pomieszczeniami?

Kolejne pytanie dotyczy dużej reklamy na budynku w/w przychodni:

Czy jest pobierana opłata za tę reklamę i w jakiej wysokości?”.

Zbigniew Tymuła - radny - nadmienił, że do zespołu nie został powołany przez Pana 
Starostę. Było to spotkanie w którym uczestniczyli Pan Marszałek, Dyrektor Zarządu 
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Dróg Wojewódzkich poszczególnych gmin i wówczas to zapadła decyzja i on został 
wytypowany jako przedstawiciel Marszałka oraz Podkarpackiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich. Niemniej jednak dodał, że my tylko możemy być doradcą i wspomagać. 
Wszystko to będzie kreował Marszałek. Prosił popatrzeć, że dziś nie stać nas na 
wybudowanie chodników i prosił nie mówić o jakiś tam autostradach i drogach 
szybkiego ruchu. Jeżeli nie będziemy dobrze współpracować na szczeblu 
Marszałkowskim, bo innego sposobu nie widzi, to możemy zapomnieć o inwestycjach. 
Nikt nie wyłoży na drogę krajowa 300-400 min zł, a by doprowadzić ją do powiatu. 
Gdyby w ręce nie wziął Marszałek i nie wybudował jako drogi wojewódzkiej to nie 
powstałaby obwodnica od Trzciany i Piątkowca. W chwili obecnej będzie to 
kontynuowane drogą 985 i w tym kierunku powinniśmy zmierzać. Zamknijmy się na 
Rzochów. Mielec nie leży daleko od autostrady.

Waldemar Barnaś - radny - zabierając głos powiedział, że wspomniana poprzednia 
obwodnica została wykonywana przez Marszałka i bez Marszałka nie dałoby się jej 
wykonać. Natomiast wstępne wszelkie działania były robione na szczeblu samorządu 
i później zostało to przekazane. Rozumie, że teraz też tak będzie. Stąd nasza 
obecność na pewnym etapie jest wymagana. Natomiast współpraca z Marszałkiem 
jest kluczowa i tego nikt nie kwestionuje. Musimy tylko wiedzieć, kto i w którym 
momencie ma działać, aby to się spięło. Pamięta dyskusje przy tamtej obwodnicy, 
części wschodniej i przy opracowywaniu obwodnicy. Byli też tacy, co mówili, że za 
życia nie zostanie zrealizowana ta inwestycja. Obwodnice są i to szybciej niż nam się 
to wydawało i będą kolejne, tylko nie każdy wie, co w tym zakresie ma robić.

Stanisław Kagan - radny - dobrze, że dyskutujemy odnośnie tych połączeń, ale zwrócił 
uwagę na kolejny problem. Sprawa bezpieczeństwa naszego powiatu jest bardzo 
ważna. Chciałby poprosić Pana Starostę, aby przedstawił nam w jaki sposób możemy 
przygotować się do zapewnienia bezpieczeństwa naszemu powiatowi. Można byłoby 
w najbliższej przyszłości zaprosić dowódcę batalionu, dowódcę kompanii WOT-u, po 
to, aby ktoś to nam przybliżył. Wiadomym jest, że to i my odpowiadamy za 
bezpieczeństwo na terenie powiatu, abyśmy mieli większą wiedzę i abyśmy 
podejmowali właściwe działania.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - istotnie od 1 stycznia obowiązuje ustawa o 
ochronie ludności i obronie cywilnej, która wprowadza szereg zmian. Można 
powiedzieć, że zwierzchnią w tej chwili można powiedzieć instytucją nad samorządami 
gminnymi, które w pierwszej kolejności zapewniają ochronę ludności na swoim terenie. 
Powiat natomiast koordynuje i sprawdza jak również zabezpiecza zadania o 
charakterze powiatowym. Ustawa określa, które zadania należą do gmin, a które do 
powiatu. To jest zabezpieczenie ochrony ludności przed klęskami żywiołowymi oraz 
przed nadzwyczajnymi zdarzeniami. Natomiast w momencie, kiedy doszłoby to do 
zagrożenia militarnego to ta ochrona ludności przemienia się w obronę cywilną i wtedy 
obowiązują mieszkańców karty mobilizacyjne do obrony cywilnej i obowiązuje 
określona dyscyplina i porządek w realizowaniu takich zadań. Powiat realizuje swoje 
działania. Pan Dyrektor Ryszard Krawiec koordynuje działania i jest fachowcem w tej 
dziedzinie. Kolejna kwestia to zabezpieczenie militarne. Powiat nie posiada jednostek 
wojskowych, ale ochronę i zabezpieczenie militarne całej naszej ojczyźnie zapewnia 
wojsko polskie oraz sojusznicze armie tj. NATO. My natomiast jesteśmy zobowiązani 
zadbać o współpracę z tymi wojskami, z armiami, zadbać o zabezpieczenie zasobów, 
które są konieczne do prowadzenia działań wojennych, zabezpieczenia medycznego.
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Do tego oczywiście dochodzą obowiązki w zakresie obrony cywilnej względem 
ludności która tu mieszka. Oczywiście w tym układzie prowadzimy działania, mamy 
określone pomysły i koncepcje, które będziemy chcieli realizować wówczas, gdy 
pojawią się środki finansowe w tym kierunku, bo działania oparte o finanse też będą 
musiały być podjęte przez powiat. Zasoby powiatu są dość duże i wręcz imponujące 
w zakresie przede wszystkim ilości wyszkolonych strażaków ochotniczych straży 
pożarnych, ilości jednostek ochotniczych straży pożarnych, które mamy do dyspozycji, 
ratownictwa medycznego. Mamy naprawdę dobre zasoby, mamy rozwiązania w 
zakresie ostrzegania i alarmowania ludności, rozwiązania na poziomie jakim nie każdy 
powiat w Polsce posiada. Wraz z wprowadzaniem kolejnych przepisów, wraz z 
wydawaniem kolejnych rozporządzeń do tego się przygotowujemy. Jest już po 
czterodniowym szkoleniu w Akademii Pożarnictwa, wszyscy wójtowie burmistrzowie, 
prezydenci przejdą takie szkolenie organizowane przez wojewodę podkarpackiego. 
Później będą także szkolenia w zakresie ochrony ludności i obrony cywilnej dla osób 
z zarządzania kryzysowego zajmującymi się obszarami aktywności. Później będą 
szkolenia poszczególnych osób, które będą organizacjami wspierającymi obronę 
cywilną, ochronę ludności, straży i będą uczestniczyć w tym systemie. Mamy 
praktycznie 2000 strażaków w szkoleniu podstawowym i znaczna część tych osób ma 
również szkolenia specjalistyczne. W związku z tym jako powiat nie jesteśmy z tyłu, 
wręcz jesteśmy jednym z liderów. Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo to stwierdził, że 
mieliśmy czasy niełatwe związane z powodziami, które uczyły nas. Wyciągnęliśmy 
wnioski, które powodują lepsze zabezpieczenie naszego powiatu.

Stanisław Kagan - radny - stwierdził, że w skali polski ma być dostępnych 12 
miliardów złotych. Czy wiadomo już na co powiat mielecki wykorzysta przyznane 
środki?

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - stwierdził, że złożyliśmy wstępne propozycje 
odnośnie wykorzystania środków do wojewody. Te środki przyznawane są na całą 
Polskę. Słyszeliśmy zapowiedzi i corocznie będzie 0,3% przeznaczone na obronę 
cywilną i będzie około 10 miliardów -12 miliardów złotych. Zarówno powiaty jak i gminy 
będą z tego mogły korzystać między innymi w zakresie budowy obiektów ochrony 
ludności, schronów. My także mamy tu swoje propozycje.

Nikt więcej nie zabierał głosu w tym punkcie.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady XIII sesji 
Rady Powiatu Mieleckiego wygłaszając formułę „Zamykam obrady XIII sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego”. Podziękował wysokiej Radzie za uczestnictwo w obradach, a 
wszystkim pozostałym Państwu za obecność i uwagę.

Na tym protokół zakończono i podpisano.
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Zbigniew Tymuła - radny - jego pytanie wynika z tego, że Wojewoda znosi strefy ASF- 
u i otrzymał nakaz rozbiórki siatek przy drodze 987.

Bernadeta Bator - Powiatowy Lekarz Weterynarii w Mielcu - zwróciła uwagę, że jeżeli 
chodzi o decyzje powiatowego lekarza weterynarii i Wojewodę, to jeżeli jest choroba, 
to my ustanawiamy obszar zagrożony i zapowietrzony. Są to obszary bezpośrednio 
wokół ogniska choroby. Jeżeli zwalczymy ognisko choroby to nie będziemy mieć 
obszaru ani zapowietrzonego ani zagrożonego. Natomiast obszary objęte 
ograniczeniami tj. różowy, niebieski i czerwony są ustanawiane na podstawie 
przepisów unijnych. My wnioskujemy do Wojewódzkiego Lekarza Weterynarii, 
Wojewódzki lekarz przesyła to do Głównego Lekarza. Natomiast tu jest spotkanie 
Komisji Europejskiej i tutaj są znoszone te obszary, gdyż są umiejscowione w przepisie 
unijnym.

Nikt więcej nie zabierał głosu.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Informację o stanie 
bezpieczeństwa sanitarno - weterynaryjnego na obszarze powiatu mieleckiego w 
2024 roku, stanowiącą załącznik Nr 23 do protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - podziękował Pani Bernadecie 
Bator Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii za doczasową współpracę z Radą 
Powiatu. Prosił o przekazanie podziękowań wszystkim pracownikom.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 15 i przystąpił do realizacji punktu 16 porządku 
obrad.

Ad. 16

Sprawozdanie Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mielcu za 
2024 r.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - poinformował, że w materiałach 
na sesję Państwo Radni otrzymali Sprawozdanie Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego w Mielcu za 2024 r. Przewodniczący zapytał, czy są pytania do 
zaproszonego na dzisiejszą sesję Pana Mariusza Działo Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego?

W dyskusji głos zabrali:

Waldemar Barnaś - radny - po zapoznaniu się ze sprawozdaniem stwierdził, że nie 
ma w nim żadnych uwag do pracy Powiatowego Nadzoru Inspektoratu Nadzoru 
Budowlanego i zatem także Inspektora Nadzoru Budowlanego w Mielcu. W 
sprawozdaniu jest wymienionych szereg kontroli, które przeprowadził powiatowy 
inspektor. Nigdzie nie znaleziono uchybień ani zastrzeżeń. Na dzisiejszej sesji 
widzimy nowego Inspektora. Zwrócił się z zapytaniem do pana Starosty co stało się z 
poprzednim powiatowym inspektorem nadzoru budowlanego i rozumie, że Pan 
Starosta go odwołał. Nie ma takiej informacji czy pan Starosta zrobił to w uzgodnieniu 
z Wojewódzkim Inspektorem czy Pan to zrobił na wniosek Wojewódzkiego Inspektora
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Nadzoru Budowlanego, bo takie są możliwości, które mogły zaistnieć. Od kiedy 
poprzedni Powiatowy Inspektor nie sprawuje tej funkcji.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - zabierając głos powiedział, że aby powołać 
nowego inspektora, poprzedni inspektor nadzoru budowlanego musiał być odwołany. 
Było to jesienią ub. r. W tym przypadku on złożył wniosek o odwołanie poprzedniego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego. Wniosek ten został zaakceptowany i dokonał zmiany.

Waldemar Barnaś - radny - pytał jaki był powód? Oczywiście nie musi Pan tego 
podawać.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - nie chciałby tej kwestii rozwijać z rożnych 
powodów, natomiast pewnie już państwo wiedzą jaki był powód. Była to dość głośna 
sprawa pewnej strzelnicy w Chorzelowie i problemem związany z zagrożeniem jakie 
pojawiło się później z postrzałów po elewacjach i po budynkach, które stały na linii 
ognia tej strzelnicy. Osobiście dowiedział się późno, od dziennikarzy, a sprawa była 
już procedowana. Niniejsza sprawa była dość mocno opisywana, dość mocno 
omawiana w prasie ogólnopolskiej. W tej sprawie miał inne oczekiwania od 
Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, niemniej jednak prace poprzednika 
ocenia również wysoko. To była taka sytuacja, która powiedzmy mogła zmienić jego 
podejście do osoby, a nie zmienia oceny tej osoby.

Waldemar Barnaś - radny - czyli ma rozumieć, że uczynił to i sugerował się Pan 
Starosta artykułami prasowymi?

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - również to sprawdzał.

Waldemar Barnaś - radny - pyta dlatego, że jeżeli taki incydent miał miejsce i 
przypuszcza, że pewne organy się tą sprawą zajęły, to zajęła się także Komisja 
Bezpieczeństwa. Jeżeli zajęła się tym Komisja Bezpieczeństwa to gdzieś w protokole 
powinno być to odnotowane. Szukał tych protokołów i nie może ich znaleźć. Prosił o 
zwrócenie na to uwagi, bo nie wie, kto te protokoły publikuje na stronach 
internetowych. Stwierdził, że nie można ich znaleźć, chyba że on ma jakiś błąd. 
Ostatnie protokoły z Komisji Bezpieczeństwa zostały opublikowane w 2023 roku. Z 
2024 r. nie ma żadnego protokołu. Może jest w błędzie, ale się ich nie doszukał, a 
chciał wiedzieć więcej.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i 
Porządku Starosty była ta sprawa poruszona, może nawet we wrześniu ubiegłego 
roku. Na posiedzeniu był Pan Dyrektor i Pan Stanisław Kagan, i było jego radykalne 
wystąpienie. Z uwagi, iż są to sprawy związane z personalnymi kwestiami to nie były 
one poruszane, natomiast powiedział, że o sprawie mogą się państwo dowiedzieć z 
artykułów prasowych. Natomiast na zasadzie dżentelmeńskiej nie chce o tym mówić, 
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bo to dotyczy to sprawy konkretnej osoby. Elegancja mówi w ten sposób, że ma prawo 
do dokonania takiej czynności i skorzystał z tego prawa.

Waldemar Barnaś - radny - jego pytanie wynika z tego, że nie chce też sugerować 
się żadnymi artykułami prasowymi. Nie jest tego typu człowiekiem czy konstruktem, 
który opierałby się na plotkach czy jakiś niesprawdzonych informacjach. Dlatego pytał 
Starostę, a nie mógł się dostać do protokołów z rzeczonej komisji. Dlatego jeżeli taka 
informacja jest gdzieś w protokole to prosił, ażeby te protokoły znalazły się tam gdzie 
powinny się znaleźć i powinny być dostępne.

Krzysztof Olszewski - radny - chyba nie czyta tych samych gazet co pan Starosta i nie 
za bardzo wie, o co chodzi. Nie wie jakie były przyczyny merytoryczne odwołania. 
Prosił mówić konkretnie. Jeżeli pan Starosta ocenia pracę człowieka pozytywnie to 
dlaczego go odwołał. Jesteśmy na posiedzeniu Rady Powiatu, a Rada jest organem 
kontrolnym. Opinia publiczna także ma prawo poznać stanowisko, czy w tej strzelnicy 
były jakieś stwierdzone uchybienia czy nie było.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - wyjaśnił, że powołanie i odwołanie należy 
wyłącznie do kompetencji Starosty Powiatu. Nie jest nigdzie napisane, że starosta 
konsultuje z Radą, ani nie jest nigdzie napisane, że Starosta musi się dzielić 
powodami, dla których wykonał takie, a nie inne działanie. Nie rozmawia o sprawach 
osób, które odwołał czy powołał. Są to sprawy personalne i prosił to uszanować.

Nikt więcej nie zabierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości Sprawozdanie 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mielcu za 2024 r., stanowiące 
załącznik Nr 24 do protokołu.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady Powiatu - złożył podziękowania Panu 
Mariuszowi Działo Powiatowemu Inspektorowi Nadzoru Budowlanego za 
dotychczasową współpracę z Radą Powiatu. Prosił także o przekazanie 
podziękowania pracownikom.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 16 i przystąpił do realizacji punktu 17 porządku 
obrad.

Ad. 17

Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Starosty 
Powiatu Mieleckiego za 2024 rok.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - powiedział, że zgodnie z art. 38 b ust. 3 
ustawy o samorządzie powiatowym nie później niż do końca stycznia następnego roku 
kalendarzowego Starosta składa Radzie Powiatu sprawozdanie z działalności Komisji 
za rok ubiegły, które także podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Podkarpackiego.
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Nikt nie zbierał głosu w dyskusji.

Rada Powiatu Mieleckiego przyjęła do akceptującej wiadomości sprawozdanie 
z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2024 r., stanowiące 
załącznik Nr 25 do protokołu.

Przewodniczący Rady zamknął pkt 17 i przystąpił do realizacji punktu 18 porządku 
obrad.

Ad. 18

Interpelacje, wnioski, zapytania i oświadczenia Radnych.

Marek Paprocki - Przewodniczący Rady - poinformował, że radnych w dniu 
11 kwietnia 2025 r. o godzinie 11.00 w Sali Obrad Starostwa Powiatowego w Mielcu 
odbędzie się szkolenie prowadzone przez pracowników Urzędu Skarbowego w Mielcu 
na temat oświadczeń majątkowych dla radnych oraz osób zobowiązanych do ich 
składania. Serdecznie zaprosił na to spotkanie.

Antoni Skawiński - radny - złożył dwa oświadczenia, stanowiące załącznik Nr 26 i 27 
do protokołu o następującej treści: „Bezpieczeństwo Polski zależy od zachowania 
ziemi w rodzinnych gospodarstwach rolnych. Dziś z powodu nieopłacalnych cen 
produktów rolnych wiele z tych gospodarstw narażonych jest na upadek. Istnieje 
zagrożenie, że Polską Ziemię przejm/ą firmy zagraniczne. Wyliczony dochód 5451 zł 
z jednego hektara przeliczeniowego to fikcja, a jest bardzo szkodliwy bo pozbawia 
rolników i ich dzieci, nawet te studiujące, pomocy socjalnej. Wprowadzane na wsi 
przepisy skutecznie zniechęcają do gospodarowania na Ojczystej Ziemi, a przecież to 
rolnicy gospodarujący na rodzinnych gospodarstwach rolnych przyczynili się do 
przemian ustrojowych w latach 1980-1989 gdy upadły PGRy to z rodzinnych 
gospodarstw była żywność dla całego narodu. W imieniu rolników zwracam się do 
wszystkich dla których los Polski nie jest obojętny, do podjęcia działań ratujących 
rodzinne gospodarstwa rolne, to rolnicy w trudnych czasach nieopłacalności powinni 
korzystać z różnorodnej pomocy Państwa Polskiego, a nie najbogatsi w formie dopłat 
do 40 tyś zł do samochodów elektrycznych”.

„Rondo w Woli Mieleckiej powinno mieć nazwę, która przyczyni się do edukacji 
patriotycznej Młodych Pokoleń Polaków. W 2025 roku przypada tysięczna rocznica 
koronacji Bolesława Chrobrego na Króla Polski, dokonana w Wielkanoc 18 kwietnia 
1025 roku w Katedrze Gnieźnieńskiej. Bolesław Chrobry podczas swojego panowania 
powiększył obszar Państwa Polskiego, czyniąc je krajem potężnym. Korona była w 
późniejszych latach przenoszona na Godło Polski. Po rozbiorach i odzyskaniu 
niepodległości korona powróciła na Godło Polski w 1919 roku. W czasach PRL Orzeł 
Biały został pozbawiony korony. Po roku 1989 korona znów jest na godle Polski jako 
znak siły i suwerenności Ojczyzny. Dlatego, proponuję, aby rondu w Woli Mieleckiej 
nadać nazwę Tysiąclecia Korony Polskiej.” Wie o tym, że terytorialnie, jest to na 
terenie Gminy Wiejskiej Mielec, ale dotyczy to także dróg powiatowych. Jest to rondo 
łączące drogi powiatowe. Zwraca się do Starosty Powiatu o wyrażenie swojej opinii, 
bo wie, że działania dotyczące nadania nazwy ronda wstępnie są już podejmowane. 
Chciałby, aby głos Rady Powiatu dotyczący dróg powiatowych także wybrzmiał. Jeżeli 
mówimy już o tym rondzie to, w dalszym ciągu czekamy, aby przy tej drodze 
najbardziej uczęszczanej, czyli od nowego ronda w stronę starego mostu, a także w 
kierunku Rzędzianowic coś zaczęło się dziać. Chodzi o to, aby po jednej stronie drogi 
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powstał chodnik, bo jest tam bardzo niebezpiecznie. Niejednokrotnie obserwuje, jak 
młodzież wracająca ze szkoły, wysiadająca na przystanku przebiega przez jezdnię. 
Zwracał się już wcześniej o to rondo i chodnik. Wtedy można było rozwiązać ten 
problem i przeciągnąć chodnik w kierunku starego mostu. Nie neguje tego, że gminy 
występują o budowanie chodników, ale chyba nie ma bardziej niebezpiecznego 
miejsca w całym powiecie mieleckim. Tak samo niebezpieczne miejsce jest w 
Czerminie, jest to kawałek drogi z głębokimi rowami, na wprost zakładu unasienniania. 
Słyszy się teraz, że ktoś nie chce dać ziemi. To nie zakład w Krasnym, który obecnie 
zarządza tą jednostką wniósł udział tylko ta ziemia została zabrana z chłopskich pól i 
została utworzona spółdzielnia. Później natomiast powstał zakład unasienniania. 
Dzisiaj jest to własność Polski, a nie jakiegoś przedsiębiorstwa.

Stanisław Kagan - radny - stwierdził, że jest kilka tematów nad którymi wypada 
podyskutować. Powróci do tematu rolniczego handlu detalicznego. Radny Skawiński 
podnosił sprawę funkcjonowania naszych gospodarstw stąd apelował, abyśmy 
kupowali u naszych rolników. Poruszając kwestię dojazdu do autostrady A4 z Mielca 
prosił Pana Starostę o podzielenie się wiedzą w tym temacie. Apelował o to, aby 
dyskusja na temat rozwiązań na temat koncepcji była dłuższa, aby każdy radny mógł 
podyskutować z udziałem różnych fachowców i zrealizować budżet, który jest 
zaplanowany na ten rok, czyli mowa o koncepcji.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - powiedział, że jest wdzięczny Panu 
Antoniemu za taką inicjatywę. Pan Antoni jeszcze w czasie, kiedy on był wójtem 
zabiegał o to rondo i ma takie moralne prawo do wskazania, czy zaproponowania 
nazwy tego ronda „Tysiąclecia Korony Polski” i pasuje do okoliczności rocznicy jaką 
będziemy obchodzić. Odnosząc się do ścieżki w Woli Mieleckiej powiedział, że jest 
ona projektowana, mówi tu odcinku od mostu do ronda w Piątkowcu. Ten odcinek jest 
objęty projektem i w sprawozdaniu Starosty zostało napisane, że został ogłoszony 
przetarg i został wybrany wykonawca, zatem ta sprawa jest już poruszana. Odnosząc 
się do kwestii poruszonych przez Pana radnego Stanisława Kagana, uspokoił, że 
działa w tym kierunku, aby przygotować dla Powiatu jak najbardziej optymalne 
rozwiązanie w zakresie transportu drogowego, które ułatwi i uprości naszemu 
powiatowi dostęp do dróg sieci TEN-t. Drogą najbliżej położona jest autostrada A4. 
Należy przyznać, że na tym etapie są prowadzone przygotowania, dyskusje, rozmowy, 
bardziej koncepcyjne, przekonywanie osób do określonego pomysłu, do określonego 
sposobu realizacji tego pomysłu. Niemniej jednak od pomysłu do wykonania schodzi 
parę lat. Przy obwodnicy północnej było to 10 lat. Dzisiaj może powiedzieć tyle, że 
środki finansowe Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych do 2030 są już 
zakontraktowane, środki unijne do 2028 roku są zakontraktowane. Dlatego możemy 
mówić o realizacji w późniejszych latach. Jeżeli nie zaczniemy dzisiaj to te lata będą 
jeszcze bardziej późne. Przygotowanie koncepcji będzie trwało rok czasu, a 
przygotowanie projektu i jego uzgodnienie to będą następne dwa lub trzy lata. Zatem 
te działania muszą być odpowiednio wcześniej rozpoczęte, abyśmy mogli mówić o 
wpisaniu tej inwestycji do finansowania w latach po 2028 lub po 2030. Z informacji 
jakie posiada to jest uzgadniany przebieg drogi krajowej 73, który będzie szedł przez 
Wisłę nowym mostem do Kielc (Jasło - Kielce). Na odcinku od Jasła do Pilzna droga 
będzie remontowana, modernizowana wraz z budową obwodnicy Pilzna, natomiast w 
uzgodnieniu jest projekt w okolicy Tarnowa, wytyczenia nowej trasy i wytyczenia dalej 
drogi w kierunku województwa świętokrzyskiego, nowym mostem. Tu też mamy 
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wiadome pewne swoje uzgodnienia i interesy. Chcemy, żeby to było jak najbardziej w 
powiecie mieleckim. Obszar w okolicach Szczucina jest trudny z uwagi na zagrożenie 
powodziowe, więc będziemy chcieli zaproponować tak, abyśmy mogli skorzystać jako 
powiat. Oczywiście to są informacje, które na dzień dzisiejszy może powiedzieć, 
natomiast nadal prowadzone są rozmowy dla dobra powiatu. Możemy wspólnie 
działać, bo to jest nasz wspólny interes. Może być starostą do jakiegoś momentu, 
może być do tej kadencji tylko starostą, może nie być nawet pełnej kadencji Starostą. 
Ktoś musi po nim coś przejąć i kontynuować dalej. Takie wspólne działanie jest w tym 
przypadku bardzo korzystne. Zaprosił kolegów z Prawa i Sprawiedliwości do 
współpracy i współdziałania.

Zbigniew Tymuła - radny - zabierając głos powiedział, że powstał pewien zespół w 
którym między innymi ma przyjemność uczestniczyć. Spotkaliśmy się raz. Nie ma u 
nas żadnej drogi krajowej, stąd prosił, aby nie mówić o Dyrekcji Generalnej tylko o 
drogach wojewódzkich, na które tu trzeba położyć duży nacisk. Pierwszym tematem 
jest obwodnica, która musi być realizowana, a drugim tematem jest rozbudowa dróg 
wojewódzkich. Kolejne tematy to drogi krajowe. Zwrócił uwagę Pana Starosty, na 
piękny, nowopowstały most. Nie liczmy, że droga 73 będzie realizowana w kierunku 
Szczucina, gdyż tam jest ciasno, ale pójdzie w kierunku Nowego Korczyna, bo tam już 
jest wybudowany most. Prosił nie łudzić się, że tamtędy pójdzie droga, bo pójdzie 
jeszcze dalej, bo most w Nowym Korczynie powstał po to, ażeby żeby właśnie zrobić 
nitkę i ominąć Szczucin, który jest naprawdę zakorkowany. W kwestii projektu i kwoty 
300 000 zł, konkretne decyzje zapadną już w tym tygodniu. Prosiłby, żeby zespół który 
został powołany zaczął funkcjonować i zaczął działać. Prosił, nie mówić, że budujemy 
drogi krajowe i że 2023 roku będzie jakieś światełko. Rozbudowujmy drogi 
wojewódzkie, które naprawdę udogodnią nam komunikację i połączenie z autostradą.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu Mieleckiego - dodał, że drogi wojewódzkiej przed 
2028-2030 nie zbudujemy, gdyż nie będzie na finansowania.

Waldemar Barnaś - radny - zabierając głos powiedział i ma pytanie, a może taką 
refleksję, gdyż z odpowiedzi Pana Starosty nie wynika, że jesteśmy jeszcze bardzo 
daleko. Wszyscy chcemy, żeby Mielec czy powiat mielecki posiadał połączenie z 
autostradą i to jak najkorzystniejsze. Tu wszyscy jesteśmy zgodni. Jeżeli mamy działać 
razem i wspólnie, niezależnie od tego kto i kiedy będzie funkcję pełnił to musimy się 
nawzajem szanować i nawzajem tą wiedzą wymieniać. Z informacji jakie przekazuje 
pan Starosta to jesteśmy jeszcze bardzo daleko, bo nawet nie ma koncepcji tylko jakieś 
rozmowy. Natomiast kolega Zbigniew informuje nas, że powstał jakiś zespół i z 
pewnych relacji jakie ukazały się na stronie Starostwa Powiatowego w Mielcu wynika, 
że taki zespół odbył spotkanie. Nie wie, jakie to było spotkanie i jakie były kryteria 
doboru do tego zespołu, i jakie jest zadanie tego zespołu. Zespół kojarzy mu się z 
jakimś konkretnym działaniem. Jeżeli tak, to dlaczego Rada nic o tym nie wie, bo tak 
w zasadzie to na tym spotkaniu ani jednego radnego nie wiedział. Na to spotkanie nie 
był zaproszony ani Przewodniczący Komisji Rozwoju, czy Przewodniczący Rady. 
Rozumie i ma nadzieję, że jest to jakaś chwilowa niedogodności, a radni będą 
informowani o potrzebach i budowie. Nie chce i nie oczekuje, że na każde spotkanie 
robocze będą chodzili radni. Należało choćby na początku zrobić spotkanie z Radą i 
co jakiś czas, kiedy takie rozstrzygnięcia będą potrzebne, będą wymagały jakiegoś 
szerszego rozumienia, a w przyszłości uchwały. Jeżeli mamy się szanować i jeżeli 
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mamy działać wspólnie w przyszłości, bo jak sam Pan Starosta mówi to trochę potrwa, 
to prosił o takie działania.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - wyjaśniając nadmienił, że było to spotkanie z 
udziałem samorządowców z gmin, przez które przechodziłaby ta inwestycja drogowa, 
przy udziale parlamentarzystów i specjalistów od dróg m. in. z udziałem radnego Pana 
Zbigniewa Tymuły. Było to spotkanie polegające na tym, jak postrzegana jest ta 
inwestycja i co każda z grup by oczekiwała. Nadmienił też, że pewne działania 
będziemy musieli też przedyskutować z każdym i jeżeli będzie potrzeba powołania 
takiego zespołu to będzie chętny. Natomiast nie był to zespół, a pierwsze robocze 
spotkanie w tej sprawie. Odnosząc się do pozostałych kwestii związanych z zespołem, 
to zdaje sobie sprawę, że będzie on analizował i przedstawiał propozycje.

Waldemar Barnaś - radny - zdaniem radnego ta dyskusja powinna odbyć się 
wcześniej, nie na sesji, na szybko i w ostatniej chwili. Pan Stanisław Kagan zadał 
pytania przy okazji sprawozdania Starosty, bo to spotkanie odbyło się pomiędzy 
sesjami, a zostało to przerzucone na koniec i gdzie jest presja czasu, i nadal będziemy 
mieć powierzchowną wiedzę.

Stanisław Kagan - radny - nadmienił, że jako radni powiatowi chcielibyśmy 
uczestniczyć i współdecydować i podejmować ambitne wyzwania, a także 
współpracować dla dobra Powiatu. 28 stycznia 2025 r. w mediach pojawił się artykuł 
mówiący, że mieleccy samorządowcy debatują nad przyszłą budową południowej 
obwodnicy miasta Mielca. Zdaniem radnego w jakiś sposób powinniśmy uczestniczyć 
i zajmować się tym problemem, abyśmy go kiedyś rozwiązali. Nadmienił również, że 
mieszkańcy bardzo mocno się zaangażowali i zaopiniowali wstępne warianty i może 
jest to jakiś kierunek, ale nie jest to wyczerpująca sprawa połączenia miasta Mielca. 
Chodzi o to, aby atrakcyjność naszego powiatu nie spadła. Dostęp do dobrej drogi jaką 
jest autostrada uczyni, że nie spadniemy w rankingu atrakcyjności tj. np. poziom 
bezrobocia. To jest naszą sprawą, abyśmy powoli doprowadzili to do finału. Nie jest 
też tak, że jest to droga wojewódzka, krajowa i nie jest to nasza sprawa. Otóż nie. To 
jest nasza sprawa ponieważ musimy wychodzić z inicjatywą i powoli pokazywać, że 
jest to konieczne dla naszego miasta, czy powiatu.

Maria Orłowska - radna - złożyła zapytanie o następującej treści: „W myśl rozdz. III 
Art.21 pkt 9 Ustawy z dnia 5 czerwca 1998r. o samorządzie powiatowym, zgłaszam 
zapytania o pomieszczenia w budynku Przychodni Nr 4. przy ul. Żeromskiego 17:

1) czy znajdują się pomieszczenia wolne, które mogłyby służyć pod wynajem jako 
gabinety lekarzy specjalistów?

2) czy są pomieszczenia wynajęte ale stojące puste?;

3) kto odpowiada za dysponowanie tymi pomieszczeniami?

Kolejne pytanie dotyczy dużej reklamy na budynku w/w przychodni:

Czy jest pobierana opłata za tę reklamę i w jakiej wysokości?”.

Zbigniew Tymuła - radny - nadmienił, że do zespołu nie został powołany przez Pana 
Starostę. Było to spotkanie w którym uczestniczyli Pan Marszałek, Dyrektor Zarządu 
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Dróg Wojewódzkich poszczególnych gmin i wówczas to zapadła decyzja i on został 
wytypowany jako przedstawiciel Marszałka oraz Podkarpackiego Zarządu Dróg 
Wojewódzkich. Niemniej jednak dodał, że my tylko możemy być doradcą i wspomagać. 
Wszystko to będzie kreował Marszałek. Prosił popatrzeć, że dziś nie stać nas na 
wybudowanie chodników i prosił nie mówić o jakiś tam autostradach i drogach 
szybkiego ruchu. Jeżeli nie będziemy dobrze współpracować na szczeblu 
Marszałkowskim, bo innego sposobu nie widzi, to możemy zapomnieć o inwestycjach. 
Nikt nie wyłoży na drogę krajowa 300-400 min zł, a by doprowadzić ją do powiatu. 
Gdyby w ręce nie wziął Marszałek i nie wybudował jako drogi wojewódzkiej to nie 
powstałaby obwodnica od Trzciany i Piątkowca. W chwili obecnej będzie to 
kontynuowane drogą 985 i w tym kierunku powinniśmy zmierzać. Zamknijmy się na 
Rzochów. Mielec nie leży daleko od autostrady.

Waldemar Barnaś - radny - zabierając głos powiedział, że wspomniana poprzednia 
obwodnica została wykonywana przez Marszałka i bez Marszałka nie dałoby się jej 
wykonać. Natomiast wstępne wszelkie działania były robione na szczeblu samorządu 
i później zostało to przekazane. Rozumie, że teraz też tak będzie. Stąd nasza 
obecność na pewnym etapie jest wymagana. Natomiast współpraca z Marszałkiem 
jest kluczowa i tego nikt nie kwestionuje. Musimy tylko wiedzieć, kto i w którym 
momencie ma działać, aby to się spięło. Pamięta dyskusje przy tamtej obwodnicy, 
części wschodniej i przy opracowywaniu obwodnicy. Byli też tacy, co mówili, że za 
życia nie zostanie zrealizowana ta inwestycja. Obwodnice są i to szybciej niż nam się 
to wydawało i będą kolejne, tylko nie każdy wie, co w tym zakresie ma robić.

Stanisław Kagan - radny - dobrze, że dyskutujemy odnośnie tych połączeń, ale zwrócił 
uwagę na kolejny problem. Sprawa bezpieczeństwa naszego powiatu jest bardzo 
ważna. Chciałby poprosić Pana Starostę, aby przedstawił nam w jaki sposób możemy 
przygotować się do zapewnienia bezpieczeństwa naszemu powiatowi. Można byłoby 
w najbliższej przyszłości zaprosić dowódcę batalionu, dowódcę kompanii WOT-u, po 
to, aby ktoś to nam przybliżył. Wiadomym jest, że to i my odpowiadamy za 
bezpieczeństwo na terenie powiatu, abyśmy mieli większą wiedzę i abyśmy 
podejmowali właściwe działania.

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - istotnie od 1 stycznia obowiązuje ustawa o 
ochronie ludności i obronie cywilnej, która wprowadza szereg zmian. Można 
powiedzieć, że zwierzchnią w tej chwili można powiedzieć instytucją nad samorządami 
gminnymi, które w pierwszej kolejności zapewniają ochronę ludności na swoim terenie. 
Powiat natomiast koordynuje i sprawdza jak również zabezpiecza zadania o 
charakterze powiatowym. Ustawa określa, które zadania należą do gmin, a które do 
powiatu. To jest zabezpieczenie ochrony ludności przed klęskami żywiołowymi oraz 
przed nadzwyczajnymi zdarzeniami. Natomiast w momencie, kiedy doszłoby to do 
zagrożenia militarnego to ta ochrona ludności przemienia się w obronę cywilną i wtedy 
obowiązują mieszkańców karty mobilizacyjne do obrony cywilnej i obowiązuje 
określona dyscyplina i porządek w realizowaniu takich zadań. Powiat realizuje swoje 
działania. Pan Dyrektor Ryszard Krawiec koordynuje działania i jest fachowcem w tej 
dziedzinie. Kolejna kwestia to zabezpieczenie militarne. Powiat nie posiada jednostek 
wojskowych, ale ochronę i zabezpieczenie militarne całej naszej ojczyźnie zapewnia 
wojsko polskie oraz sojusznicze armie tj. NATO. My natomiast jesteśmy zobowiązani 
zadbać o współpracę z tymi wojskami, z armiami, zadbać o zabezpieczenie zasobów, 
które są konieczne do prowadzenia działań wojennych, zabezpieczenia medycznego.

42



Do tego oczywiście dochodzą obowiązki w zakresie obrony cywilnej względem 
ludności która tu mieszka. Oczywiście w tym układzie prowadzimy działania, mamy 
określone pomysły i koncepcje, które będziemy chcieli realizować wówczas, gdy 
pojawią się środki finansowe w tym kierunku, bo działania oparte o finanse też będą 
musiały być podjęte przez powiat. Zasoby powiatu są dość duże i wręcz imponujące 
w zakresie przede wszystkim ilości wyszkolonych strażaków ochotniczych straży 
pożarnych, ilości jednostek ochotniczych straży pożarnych, które mamy do dyspozycji, 
ratownictwa medycznego. Mamy naprawdę dobre zasoby, mamy rozwiązania w 
zakresie ostrzegania i alarmowania ludności, rozwiązania na poziomie jakim nie każdy 
powiat w Polsce posiada. Wraz z wprowadzaniem kolejnych przepisów, wraz z 
wydawaniem kolejnych rozporządzeń do tego się przygotowujemy. Jest już po 
czterodniowym szkoleniu w Akademii Pożarnictwa, wszyscy wójtowie burmistrzowie, 
prezydenci przejdą takie szkolenie organizowane przez wojewodę podkarpackiego. 
Później będą także szkolenia w zakresie ochrony ludności i obrony cywilnej dla osób 
z zarządzania kryzysowego zajmującymi się obszarami aktywności. Później będą 
szkolenia poszczególnych osób, które będą organizacjami wspierającymi obronę 
cywilną, ochronę ludności, straży i będą uczestniczyć w tym systemie. Mamy 
praktycznie 2000 strażaków w szkoleniu podstawowym i znaczna część tych osób ma 
również szkolenia specjalistyczne. W związku z tym jako powiat nie jesteśmy z tyłu, 
wręcz jesteśmy jednym z liderów. Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo to stwierdził, że 
mieliśmy czasy niełatwe związane z powodziami, które uczyły nas. Wyciągnęliśmy 
wnioski, które powodują lepsze zabezpieczenie naszego powiatu.

Stanisław Kagan - radny - stwierdził, że w skali polski ma być dostępnych 12 
miliardów złotych. Czy wiadomo już na co powiat mielecki wykorzysta przyznane 
środki?

Kazimierz Gacek - Starosta Powiatu - stwierdził, że złożyliśmy wstępne propozycje 
odnośnie wykorzystania środków do wojewody. Te środki przyznawane są na całą 
Polskę. Słyszeliśmy zapowiedzi i corocznie będzie 0,3% przeznaczone na obronę 
cywilną i będzie około 10 miliardów -12 miliardów złotych. Zarówno powiaty jak i gminy 
będą z tego mogły korzystać między innymi w zakresie budowy obiektów ochrony 
ludności, schronów. My także mamy tu swoje propozycje.

Nikt więcej nie zabierał głosu w tym punkcie.

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady XIII sesji 
Rady Powiatu Mieleckiego wygłaszając formułę „Zamykam obrady XIII sesji Rady 
Powiatu Mieleckiego”. Podziękował wysokiej Radzie za uczestnictwo w obradach, a 
wszystkim pozostałym Państwu za obecność i uwagę.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Marek Paprock
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